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Veseie~Bbžične praznike, veliko zdravja, zadovoljstva in sreče v novem letu 2001 
vam želijo čktni sveta krajevne skupnosti Mirna

Predsednik sveta KS Mirna 
Janez BRAČKO

! .

T0MPLAST PROIZVAJA
DELE ZA MERCEDES.

m.vPfi

VW, BOSCH, REVOZ,... m*
Gospod in gospa Logar

Družinsko podjetje TOMPLAST D. 0. 0., ki ga vodita zakonca 
Milena in Ciril Logar, dipl. ekonomistka in dipl. strojni inženir, 
se je »rodilo« pred štirimi leti. Mirnski paradni TOM se je skoraj 
čez noč (za nepoznavalce) sesul v več manjših delovnih 
organizacij. Nekdanji lesni obrat tovarne šivalnih strojev in še 
pred nekaj leti obrat plastike podjetja TOM sta odkupila zakonca 
Logar predvsem kot izziv na njuno sposobnost voditi podjetje s 
petdeset delavci, jim tako omogočiti varno delo in primeren 
zaslužek.

V tem sta, kot sama pravita, uspela. Ima- noč«, saj sta celo spregledala izredno 
ta zaupanje in voljo, da podjetje peljeta obrabo strojev ter nizko tehnološko 
naprej, čeprav se

morajo biti vestni in natančni, upravljati 
morajo zelo drage stroje, ki so skoraj vsi 
krmiljeni z računalniki. Zavedajo se, da 
delajo predvsem za avtomobilsko indus
trijo, kjer je konkurenca izredno velika. 
Uspevajo izvoziti 80 odstotkov proizvod
nje in to gigantom kot so Mercedes VW, 
Bosch. Preostala proizvodnja je namen
jena predvsem za Revoz iz Novega mes
ta. Zadovoljujejo najzahtevnejše kupce v 
Evropi. Ponosni so na pridobitev kako
vosti v obliki ISO 9001, še posebej pa na 
certifikat F. D. A. 6. 1., s katerim doka
zujejo, da so A dobavitelj za avtoindustri- 
jo, kar pomeni, da proizvajajo dele za na

zavedata naporov in 
ogromnih odrekanj 
predvsem na račun 
družinskega živl
jenja. Njuno delo se 
zavleče tudi na 16 ur 
dnevno, vendar sta 
zadovoljna, ko ugo
tavljata, da lahko 
delavcem redno
izplačujeta plače, ki so bistveno nad 
kolektivno pogodbo ter da ni večjih ni
hanj v prihodkih in rdečih številk v 
zaključnih računih. Za take rezultate je 
treba danes vložiti maksimalne fizične 
in umske sposobnosti.
Zakonca Logar sta dobro vedela, da ob 
nakupu obrata ne bosta obogatela »čez

VSEM NAŠIM DELAVCEM IN 
NJIHOVIM DRUŽINAM, KOT 

TUDI VSEM KRAJANOM, 
ŽELIVA VESELE BOŽIČNE 

PRAZNIKE IN SREČNO TER 
USPEŠNO NOVO LEI 

2001!

raven takratne 
proizvodnje. Z vz
trajnim in strok
ovnim delom so se 
izvlekli iz začetnih 
težav in danes že 
beležijo ugodne 
rezultate vlo-žene- 
ga dela. Ogromno 
denarja so porabili 
za novo tehnologi

jo, nove stroje, preureditev in dograditev 
delovnih prostorov in skladišč, nabavili 
so celo robota, ki iz stroja jemlje izdelke iz 
plastike ter jih sortira v zaboje.
Kot sama zadovoljno ugotavljata, pa sta 
veliko naredila tudi na področju 
izobraževanja delavcev. Proizvodnja 
izdelkov iz plastike je zahtevna, delavci

trak, za kar morajo biti vsi izdelki stoods
totno kvalitetni.
Kot pravita ga. Milena in g. Ciril Logar, 
znata ceniti sposobnost delavcev in njiho
vo pripadnost firmi. Tudi večina delavcev 
se zaveda, da z več znanja in truda prejme
jo višje plače in da so te vrline garancija za
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bodoči obstoj in širjenje podjetja. Vodstvo 
pripravlja več novih ponudb, za 
uresničitev načrtov pa potrebujejo še več 
sposobnih kadrov, ki pa jih je na Mirni in 
okolici, žal, težko pridobiti. Tudi orodjar
jev, ki bi bili sposobni izdelati zahtevna 
orodja, ni v bližnji okolici, zato se veliko

denarja prelije v že tako bolj razvite regije 
v Sloveniji. Mladi kvalificirani kadri nima
jo tolikšnega znanja v stroki, kot so ga 
imeli pred leti, za kar je prav gotovo odgo
vorna država in še predvsem šolski pro
grami, sta bila enotna Logarjeva.

Resen namen še izdatnejše posodobitve 
proizvodnega programa in širitve podjet
ja pa vedno zadene ob problem denacio
nalizacijskih zahtev nekdanjih lastnikov

nekaterih zg
radb in zeml
je v ograjen
em prostoru 
podjetja 
TOMPLAST, 
kar sta se
danja lastni
ka pošteno 
plačala, zara
di prepočas
nih sodnih 
mlinov pa ne 
moreta pri
dobiti dovol
jenj za novo
gradnje, s 
čimer bi pri
dobili tudi 
nova delovna 
mesta.
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Geslo križanke pošljite na naslov: KRAJEVNA SKUPNOST MIRNA, Glavna cesta 28, 8233 Mirna, najkasneje do 20. 01. 2001. 
Nagradili bomo tri pravilno rešene križanke:
1. nagrada: izdelki Pletilstva Erika v vrednosti 7.000.00 SIT
2. nagrada: izdelki Pletilstva Erika v vrednosti 5.000.00 SIT
3. nagrada: izdelki Pletilstva Erika v vrednosti 3.000.00 SIT

Gluha ušesa
občine in po vsej verjetnosti nekakšni 
neporavnani računi občine do države (s 
čimer TOMPLAST prav gotovo nima nič 
skupnega!) so »krivi«, da se zadeva ne 
premakne z mrtve točke.

Optimizem je kljub vsemu pri Logarjevih 
še vedno v ospredju. Filozofija, daje treba 
najprej zgraditi trdne temelje za daljše ob
dobje (dobri pogoji za delo, sodobna teh

nologija, ...), se bo prav gotovo obrestova
la. Čeprav se red, čistoča in ekološka 
proizvodnja že sedaj vidi na vsakem kora
ku, pa večje posege za izgled zunanjosti 
firme šele načrtujejo.

Kot lastnika firme se Logarjeva prav goto
vo nista prevzela. »Vsak delavec, skupaj z 
nama, dela predvsem zase in za svojo ek
sistenco. Midva imava ob nekoliko večji 
plači le neprimerno večjo odgovornost za

obstoj podjetja. S tem želiva, da bi delavci 
bolje zaslužili in da bi v prihodnje lahko 
zaposlili tudi njihove odraščajoče otroke 
kot sveže in še boljše strokovnjake«, je ob 
koncu prijaznega pogovora dejala ga. 
Milena Logar, mi pa želimo, da bi se nji
hovi načrti uresničili, saj se zavedamo, da 
se bo tako razvoj kraja in standard preb
ivalcev hitreje premaknil v zaželeno smer.

D. Z.
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NOVOLETNA 
PONUDBA V 

MALO
PRODAJI DANA 

MIRNA
Spoštovane kupce obveščamo, da 
smo pripravili v naši industrijski 
prodajalni zanimivo novoletno po
nudbo.
Izbrali boste lahko med že pripravl
jenimi darili ali se odločili za proiz
vode, ki vam jih bomo ponudili v 
akcijski ponudbi.
Posebej bi radi izpostavili naš novi 
proizvod-grenčico,kijenarejenana 
bazi božanskega sadeža artičoke. To 
je pijača prijetnega grenkega okusa. 
Serviramo jo vedno z ledom in li
mono, kar nam omogoča, da okusi
mo polnost te čudovite pijače.
V bližajočih prazničnih dneh vas 
vabimo v našo prodajalno po ugod
nih nakupih.
Prav tako vam voščimo veliko du
hovnega miru, zdravja in dobre volje 
v letu 2001!

if

IZ DELA SVETA KS IN NJENIH 
ORGANOV__________

4. SEJA SVETA KS MIRNA
je bila 05.07.2000 ob 20. uri

Opravičeno odsotni: Brane Lo
kar, Janez Sladič, Edo Novak, Marta 
Pančur, Veljko Kolenc, Pavel Drčar

Sprejeti so bili naslednji sklepi:
1. Organizirali bomo sestanek z gos
podarstveniki v naši krajevni skupnos
ti in županom.
2. Sklep št. 13/3 dopolnimo v smislu, 
da krajevna skupnost povrne prevozne 
stroške na srečanju predstavnikov vasi 
z imenom ali izvedenka »Selo«.. Račun 
bo izstavilo Gasilsko društvo Selo.
3. Na DARS bomo posredovali vlogo 
za montažo ograje na delu cestišča, 
kjer je sedaj položena cev za dotok 
vode v bazen.
4. Za izvajanje tekočega vzdrževanja 
bazena vzdrževalcu določimo honorar 
v višini 40.000.00 SIT, v kopalni sezoni, 
izven kopalne sezone pa ostane ne
spremenjen v višini 10.000.00 SIT.
5. Nabavimo »mobiraglo« za 
vzdrževalca bazena Jožeta Horvata ter 
mu odobrimo mesečno kartico v vred
nosti 2.000.00 SIT.
6. Povišamo ceno peska za posipanje 
makadamskih cest in sicer s 1.200.00 
SIT/nP na 1.400.00 SIT/m* 1 2 3 4 5 6.
7. Ugodno rešimo naslednje prošnje:
• GD Selo - KS plača tiskanje biltena
• Društvo vinogradnikov Šentrupert

........................................... 20.000 SIT
•PGD Volčje njive.......................20.000 SIT
• Društvo kmečkih

žena.......................................... 20.000 SIT
•DU Mirna (pevovodkinje - 12.000 
SIT)................................................ 88.000 SIT

•Janez Janežič - kamera.....20.000 SIT
•Sponzorji cestno-hitrostne dirke na
Debenec............................. 100.000 SIT
• Slavic Štefan (nakazati na knjižico, kat
ere upravljalec je Štefka Gre
gorčič)..................................150.000 SIT

8. Pismeno obvestimo nagrajence in 
darovalce nagrad.

5- SDA SVETA KS MIRNA
je bila sklicana za 27.07.2000 ob 20. uri, 
vendar ni bila sklepčna.

6. SHA SVETA KS MIRNA
je bila 21.09.2000 ob 20. uri

Opravičeno odsotni: Edo Novak,
Marta Pančur, Brane Lokar

Sprejeti so bili naslednji sklepi:
1. Organizirali bomo sestanek z gospo
darstveniki v naši krajevni skupnosti in 
županom v mesecu novembru ali de
cembru.
2. V naslednji številki Krajana bomo ob
javili poizvedovalni razpis, s katerim 
želimo ugotoviti, ali je na Mirni interes 
za izgradnjo obrtne cone.
3. V bodoče bomo na seje sveta vabili 
tudi člane občinskega sveta iz naše KS.
4. G. Cvelbarju dovolimo uporabo dveh 
parkirnih mest, ki so v lasti KS Mirna.
5. V zvezi z neresničnimi izjavami o 
delu sveta KS Mirna v zadnji številki 
Glasila občanov objavimo pisni odgovor 
in z njim očitke demantiramo.
6. V križišču Brezovica-Ševnica bomo 
naročili prestavitev droga električne

napeljave.

Vsem krajanom Mirne želimo delavci družb 
GUSTO in GREDA 

vso srečo v novem letu 2001!

LEPE PRAZNIKE IN SREČNO NOVO LETO2001VAMZEU
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KAJ DELAMO?

OBNOVILI BODO MOST NA MIRNI
Krajevna skupnost Mirna si že 
nekaj let intenzivno prizadeva, 
da bi se izvedla sanacija mostu 
na Mirni. Obokani kamniti most, 
katerega izgradnja seže tja v 17. 
stoletje, je očitno potreben 
temeljite obnove. To so ugotovili 
tako domačini kot tudi 
upravljavci ceste Trebnje - 
Sevnica, saj so obremenitev 
mostu omejili na 15 ton. Iz 
obokov na spodnji strani so 
namreč že pričeli izpadati 
klesanci, kar kaže, da je 
potrebno čimprej ukrepati.

Direkcija za ceste Republike Slovenije je 
sanacijo uvrstila v svoj program leta 2000 
v spomladanskem času. Ker bo v času san
acije popolna zapora mostu, je DARS 
pričel pripravljalna dela za ureditev ob
voznice skozi Mirno. Ta bo potekala 
mimo Doma gasilcev, železniške postaje 
po cesti do Bistroja Bukovec. Preko 
Mirne bodo postavili začasni most, ki so 
ga preselili iz Trebnjega in je bil postavl
jen v času sanacije mostu nad železniško

progo na vhodu v Trebnje. Temelje so 
gradili že v novembru in decembru 
mesecu. Obvoz bo trajal precej časa in 
promet skozi Mirno bo močno oviran. 
Posebne težave bodo imeli vozniki 
vlačilcev, saj bo zavijanje z glavne ceste na 
obvozno cesto proti Domu gasilcev izred
no zahteven manever.

Gradbeni strokovnjaki so ugotovili, da bo 
potrebno prva dva oboka mostu popolno

ma podreti in ju zgraditi povsem na novo. 
Klesance menda že pripravljajo v kamno
lomu pri Sv. Ani. Hkrati z izvedbo sanacijo 
bomo Mirnčani prišli tudi do mostička za 
pešce, ki bo samostojen objekt, oddaljen 
nekaj metrov gorvodno od sedanjega 
mostu. To bo izredna pridobitev za 
Mirno, posebno za naše učence in ostale 
pešce, ki so bili pri hoji preko mostu 
posebno v zimskih razmerah izredno 
ogroženi.

PROGRAM INVESTICIJ V LETU 2000
Programu na cestnem področju je bilo letošnje vroče poletje zelo naklonjeno. Z zadovoljstvom 
ugotavljamo, da smo ga doslej skoraj v celoti tudi izvedli. Ker nismo pridobili potrebne dokumentacije, 
ni bila izvedena preplastitev na Glavni cesti na Mirni pri št. 51,52 in 54, prav tako pa nismo uspeli 
povečati parkirnega prostora.

Asfaltiranje je potekalo na podlagi po
godbe, ki smo jo sklenili z Občino Trebn
je in Cestnim podjetjem iz Novega mesta. 
Dogovorili smo naslednje cene:

DB do 6 cm - 2.066.00 SIT/m2 
AB do 3 cm - 1.380.40 SIT/m2 (pre
plastitve)
mulde -1.606.00 SIT/m 

Po enakih cenah smo zagotavljali tudi as
faltiranje dvorišč za naše krajane, seveda

z njihovo polno udeležbo. Skupaj smo 
letos položili 8.370 m2 asfalta in zgradili 
816 m muld in za to vložili 19 milijonov to
larjev. Krajani so do sedaj zbrali 4 milijone 
tolarjev lastnih sredstev, Občina pa je zag
otovila 2.700.000.00 SIT. Po uveljavljenih 
kriterijih bo Občina zagotavljala letos še 
okrog 3 milijone tolarjev glede na že iz
vedena dela.
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Asfaltna cesta na mirnski grad

Polaganje asfalta na cesti pri Bevčevi 
(Janežičevi) hiši na Debencu.

• Zabrdje - Radovnica - sp. in zg. - 
4604,50 m- asfalta - zemeljska dela

875.000.00 SIT

• Debenc - Bevec -1323 m2 asfalta, 230 
m muld - zemeljska dela

892.500.00 SIT

B) Preplastitve:
z upoštevanjem 50% reklamacije pri Cest
nem podjetju:
• Stan 72,5 m2
• Debenc 176 m2

b) gozdne ceste:
• Grdin - Gorenja vas (KS - 420.000.00 
SIT, nepovratna sredstva države -
103.000.00 SIT)
• Fužine - Gorenja vas (nepovratna 
sredstva -172.150.00 SIT)
• grad - tovorni promet (nepovratna 
sredstva -163.944.00 SIT)
• Zabrdje - Gladka Skala (nepovratna 
sredstva - 215.568.00 SIT)

Druga nujna dela (rešetke, drogovi, ogra
je,...)-815.000.00 SIT

C) Pločnik:
• Pod Log-25,5 m2

Tudi na lokalne ceste smo vložili kar pre
cej sredstev:
• Zabrdje - Stara Gora - 695 m muld
• Sv. Helena - Volčnje Njive - razširitev, 
priprava planuma - 3,000.000 SIT, ročno 
asfaltiranje - 2,000.000.00 SIT

Požarna varnost v KS Mirna -
1,000.000.00 SIT

Izdelava pločnika na Sokolski ulici in pred 
domom Partizan - 1,386.000.00 SIT

Nekaj investicijskih in vzdrževalnih del je 
še v teku. Vsa izvedena dela bomo 
vključili v letno bilanco in jo objavili v 
našem časopisu Krajan.

A) Nove ceste:
• Fužine - grad -1025 m2 asfalta in 586 m 
muld - zemeljska dela

680.000. 00 SIT

• priključki Zagorica in Cirnik -1418 m2 
asfalta - zemeljska dela

700.000. 00 SIT

Delež KS Mirna za ta delaje 1,500.000.00 
SIT.

Vzdrževanje na krajevnih cestah:

a) izdelava asfaltnih plomb in nasutje 
makadamskih cest v višini 1,500.000.00 
SIT

Pri izgradnji gozdne ceste Grdin - 
Gorenja vas nam je Kremen podaril 400 
m3 jalovine in jo tudi naložil. Za utrditev 
ceste Radovnica - Zabrdje je 400 m3 
gramoza zagotovil g. Brane Gregorič.

B.J.

v vrednosti 16,500.000.00 SIT so bila 
opravljena v letu 1999, letos aprila pa je bil 
položen asfalt, katerega vrednost je 
znašala 20,500.000.00 SIT. Cesta je široka, 
urejene so brežine, odvodnjavanje; je pre
gledna in varna. S to pridobitvijo je tudi 
naša krajevna skupnosti pridobila novo in 
sodobno povezavo z Novim mestom.

J.B.

CESTA GOMILA 
- RODINE
V veliko zadovoljstvo tako krajanov Gom
ile in KS Mirna kot tudi krajanov krajevne 
skupnosti Dolenja Nemška vas je bila 
nova pridobitev, to je rekonstrukcija in as
faltiranje ceste Gomila - Ro
dine. Sredstva za rekon
strukcijo je v celoti zagotavl
jala Občina Trebnje. Z 
izgradnjo smo Mirnčani pri
dobili izredno dobro pov
ezavo po stari cesti za Novo 
mesto. Nič več ni potrebno 
potovati po daljši poti do 
Trebnjega, saj nova pri
dobitev predstavlja
bližnjico.

Investicijska dela so poteka
la skupaj dve leti. Zemeljska Asfalt - križišče cest Rodine - Lanšprež - Gomila - Dolga Njiva
dela v dolžini 1920 metrov in - Gradišče

Krajanom želimo 
obilo družinske sreče 

in miru

v času božiča, v novem 
letu 2001 pa mnogo 

sreče,

zdravja in osebnega 

zadovoljstva.
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IRNSKI GRAD OB KONCU
ifi EZONE LETA 2000
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BAZEN NA MIRNI
S podpisom pogodbe o vodenju inves
ticije izgradnje bazena na Mirni med Ko
munalo Trebnje kot izvajalcem in svetom 
KS Mirna kot naročnikom v začetku okto
bra leta 1996 so se pravzaprav začele ak
tivnosti na ureditvi zemljiško-knjižnih 
zadev za zemljišča, ki zadevajo bazen na 
Mirni, pridobivanje zemljišč v last in pos
est za športno-rekreacijski center na Mir
ni, za račun KS Mirna in vodenje postop
ka pridobitve lokacijskega dovoljenja, 
projekta in gradbenega dovoljenja.

Zaradi obsežnosti celotne investicije, 
lastništva zemljišč, težav pri pridobivanju 
koncesije za izkoriščanje vode iz vodotok
ov Vejar in Mirna in izvedbe javnega 
natečaja za izbor najugodnejšega izvajal
ca v Uradnem listu RS je bila investicija 
razdeljena na dva dela in sicer: dovodni 
cevovod za dovod sveže vode iz reke 
Mirne in ureditev samega kopalnega ba
zena. Zaradi naštetih dejstev je bila sklen
jena nova pogodba o investiciji v marcu 
1997 med Občino Trebnje, KS Mirna in 
Komunalo Trebnje.

Vodenje postopka je bilo precej zahtevno 
in je trajalo kar nekaj časa. V avgustu 
mesecu leta 1999 je bilo pridobljeno 
dovoljenje za dovodni cevovod. V Urad
nem listu smo objavili javni natečaj za iz
bor najugodnejšega ponudnika za izved
bo del. Kot najugodnejša ponudba je bila 
ponudba VGP iz Novega mesta v višini 
28,307.742.23 SIT.

Cevovod je že zgrajen in v poletni sezoni 
je bil tudi preizkušen. Bazen je imel vs
eskozi kvalitetno in neoporečno vodo za 
kopanje. Tudi za tehnični pregled in za 
pridobitev uporabnega dovoljenja smo že 
zaprosili.

Pri izvajanju aktivnosti za drugi del inves
ticije - kopalni bazen Mirna - pa so 
postopki težavnejši, celo ustavljajo se. V 
septembru 1998 je izdelovalec lokacijske 
dokumentacije posredoval osnutek - ide
jna zasnova ureditve kopališkega bazena 
Mirna. Zasnovo je preučila komisija KS 
Mirna. N a sestanku v novembru tega leta 
je bil sprejet sklep o ustreznosti idejne 
zasnove, ki je osnova za izdelavo 
lokacijske dokumentacije. Izvajalec

izdelave lokacijske dokumentacije je pri 
zaključevanju - kompletiranju izdelane 
lokacijske dokumentacije ugotovil, da 
posneto stanje poti v naravi ni skladno s 
stanjem v mapnih kopijah - geodetsko 
stanje. Za ureditev tega stanja je bilo 
opravljenih precej sestankov z lastniki 
zemljišč (Sklad kmetijskih zemljišč in 
gozdov RS, Rimokatoliška župnija Mirna, 
Janez Bulc in Draga Kovačič). Do dogovo
ra ni prišlo, zato je bila lokacijska doku
mentacija spremenjena na stanje po geo
detskih evidencah, na kar je dal soglasje 
tudi svet KS Mirna v aprilu 2000. Po geo
detskem stanju terena izdelana lokacijs
ka dokumentacija je bila na Občini potrje
na 10. avgusta letos. Takoj smo na Uprav
ni enoti vložili zahtevo za izdajo lokacijske 
odločbe, zataknilo pa se je pri pridobitvi 
soglasja Zavoda za gozdove. N a zemljišču 
par. št. 182/1 v lasti Sklada kmetijskih 
zemljišč in gozdov RS je lociranih 16 
parkirnih mest med mapno potjo in potjo 
v naravi. S to lokacijo parkirnih mest se 
gozdarji ne morejo strinjati, potrebno bi 
bilo ta del zemljišča tudi odkupiti, izgrad
nja parkirnih mest na tej lokaciji pa bi bil 
moteč poseg v prostor. Gozdarji predlaga
jo odkup dela zemljišča med mapno potjo 
in potjo v naravi v približni velikosti 1500 
m2, to je zemljišče, kjer sedaj stoji objekt 
WC-ja.

Tone GRIČAR

KAŽIPOT
Naj vodijo želje te po svetu okrog, 
boš videl lepote in srečal ljudi, 
ko pa v zeleno dolino pripelje te pot, 
čutil boš njo, ki zate skrbi.

Strešica mala, pod njo grad in ime, 
povesta prijazno, da tod tvoje je vse. 
Videl boš roke goric in gozdov, 
ki objemajo nežno ti prijatle in dom.

Ob rečici modri, ki igrivo se vije, 
pil si življenje in hranil duha, 
si v dolini oral in goro kopal, 
ko pa jo braniti si moral, nisi se vdal.

Tukaj si bil in tu boš vedno ostal, 
tu prijatlov je venček, ki nekoč si ga 
stkal,
pod mostom kamnitim pa modrina ne
mira
družila bregova bo, da prijazna bo Mir
na.

Tone z Okroga
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V0D00SKRBA
Dana je marca 1999 izvrtala dve vrtini z 
namenom, da bi zajeli večje količine kak
ovostne pitne vode. Crpalni preizkus je 
potrdil vsa pričakovanja glede količin in 
kvalitete. Vrtini je potrebno povezati z 
obstoječim omrežjem, zato je bil novem
bra izdelan projekt rekonstrukcije 
vodovodnega zajetja. Takrat je stekel tudi 
postopek za pridobitev lokacijskega 
dovoljenja. Zal lokacijskega dovoljenja po 
enem letu še vedno nimamo.

Hkrati je stekel tudi postopek za pri
dobitev koncesije na vodnih virih za oskr
bovanje vodovoda po Zakonu o varstvu 
okolja iz leta 1996. Koncesija za 
izkoriščanje vodnih virov pa je lahko 
podeljena le izvajalcu javne službe, ki je 
določen z občinskim odlokom. Dana 
opravlja javno vodooskrbo že od leta 1968, 
ni pa to določeno z občinskim odlokom, ki 
bi bil usklajen s sedanjo zakonodajo. 
Torej koncesija ne more biti podeljena, 
dokler se to ne uredi.

Dana, ki želi izboljšati kvaliteto vodoosk- 
rbe, je pripravljena vlagati sredstva v 
vodovod, vendar morajo biti za to ustrez
na dovoljenja. Ko bo Dana z občinskim 
odlokom določena za izvajalca javne 
službe, bo izdana koncesija in nato grad
beno dovoljenje.

V sušnem obdobju občutno pade izdat
nost obstoječega vodnega vira zato imajo 
višjeležeči deli Mirne prenizek tlak v 
omrežju. Vode lahko celo zmanjka, ker je 
v dolini vsa porabljena. Vpliv suše bo 
zmanjšan šele z vključitvijo obeh vrtin v 
omrežje, ko bodo na razpolago večje 
količine kvalitetne pitne vode.

Dolžnost upravljavca vodovoda ni samo 
skrb za nemoteno vodooskrbo, temveč 
tudi za kakovost vode. Voda v vodovod
nem sistemu Dana se kontrolira v last
nem mikrobiološkem laboratoriju ter na 
Zavodu za zdravstveno varstvo iz Novega 
mesta. Danin laboratorij jemlje vzorce

tedensko, v času poostrenega nadzora pa 
tudi pogosteje. Vzorci so odvzeti pri 
končnih porabnikih ali v Dani.

V skladu s Pravilnikom o zdravstveni us
treznosti pitne vode poteka še jav- 
nozdravstveni nadzor nad kakovostjo 
vode preko celega leta. Zavod za 
zdravstveno varstvo je v letu 1999 odvzel 
na omrežju in izviru 29 vzorcev za 
mikrobiološko analizo in 10 vzorcev za 
kemično analizo. Vsi vzorci, odvzeti na 
omrežju, ustrezajo pravilniku.

Glede na rezultate nadzora Zavod za 
zdravstveno varstvo ocenjuje, da je bila 
voda na vodovodnem omrežju Dana 
zdravstveno ustrezna. Glede na kvaliteto 
vode pri uporabnikih je bila vodooskrba 
varna.

DANA d. d.

ORGANIZACIJA ZIMSKE SLUŽBE
Krajevna skupnost Mirna je tudi letos or
ganizirala zimske službe, saj je zima dokaj 
hitro pokazala svoje zobe. Veseli smo, da 
nas ni prehitela.

Pluženje uličnega sistema na Mirni in 
cest v krajevni skupnosti poteka na 
naslednjih cestah:
• Sevnica - Gorenjska Gora
• Sevnica - Skrjanče
• Brezovica - železniška postaja Gomila
• vas Gomila do Drčarja
• odcep Lanšprež
• odcep Jersovec-dolina

• odcep Zabrdje - Pod Radovnica ter
• odcep Kremen-Trbinc-Mirna 
prevzela v izvajanje Komunala Trebnje.

Državne in lokalne ceste in sicer:
• Gomila - Brezovica
• Brezovica - Velika Loka
• Brezovica-Sevnica-Zagorica-Križ
• Migolica - Cirnik - Gor. Ravne
• Zabrdje - Praprotnica - Rodine
• Mirna-Debenec
• Mirna - Mokronog
• Mirna-Gorenja vas-Sevnica,
Ceste, ki so v upravljanju Cestnega pod-

Z istimi izvajalci kot v zimi 1999/2000 
bomo poskrbeli tudi za pluženje cest na 
relacijah:
• Stan-Debenec,
• Sajenice - Migolska Gora, Selo - 

Kozjek, Selo - Kalce,
• Zagorica in okolica,
• Stara Gora in okolica,
• Dolina - Selška Gora.

Urne postavke in ostali pogoji pluženja so 
z vsemi izvajalci dogovorjeni.

J.B.

0D IZPOSOJEVAUŠČA 00 KRAJEVNE 
SPLOŠNE KNJIŽNICE - KAKO?
Desetletja že kaže mirnsko vzdušja, saj je prav to tisti prepoznavni, pokopališče papirja, ne pa živa zakladni- 
izposojevališče značilno podobo zakotne topel in skrivnosten pajčolanasti svet živi- ca človeške omike, 
podeželske knjižnice: odročna, utesnjena jenja knjig, ki ga v ultramodernih
izba, prenatrpane knjižne police, mrakob- knjižnicah popolnoma pogrešamo. Toda Namen in pomen knjižnic kot javnih 
nost in zatohlost zastalega časa. Ne gre na račun takšnega romantizma, ki noče ustanov za dobrobit vseh je utemeljen že 
oporekati času tega starosvetnega slediti življenju, knjižnica ostaja samo od ustanovitve prve knjižnice naprej in
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ostaja isti: omogočiti vsem prebivalcem 
dostop do vednosti na vseh področjih 
človeškega ustvarjanja. Način delovanja 
se danes v temeljih spreminja in v dobi 
nove informacijske tehnologije se morajo 
knjižnice vključiti v delujoči način posre
dovanja informacij, sicer ne morejo več 
služiti svojemu namenu. Splošna 
knjižnica v lokalni skupnosti mora nuditi 
uporabnikom možnost odkrivanja in 
zadovoljitve kulturnih potreb, 
brezplačnega pridobivanja in uporabe in
formacij, možnost sprostitvenih, 
družabnih in ustvarjalnih dejavnosti. To 
pomeni, da knjižnica deluje v lahko 
dostopnih, primerno velikih, bivanjsko 
prijaznih prostorih, opremljena z us
trezno komunikacijsko opremo in z 
nameščenim osebjem, ki profesionalno 
skrbi za knjižnično gradivo in pomaga pri 
izbiri in vrednotenju informacij in gradi
va.

Mirnsko izposojevališče že dolgo deluje v 
nepremenjenih pogoji, ki so daleč pod 
slovenskim povprečjem in še dlje od 
priporočil in veljavnih standardov. V Slov
eniji je 50 knjižnic oziroma lokalnih iz- 
posojevališč približno te velikosti in prim
erjava je zgovorna:

Da bi torej takšno izposojevališče, kot je 
danes in ki več ne more služiti svojemu 
namenu, postala splošna knjižnica - javni 
informacijski in kulturni center lokalne 
skupnosti, moramo najprej poskrbeti za 
ustrezne prostore, opremo in osebje. 
Potem lahko kot njeni uporabniki 
pričakujemo in zahtevamo, da: nam bo na 
voljo leposlovno gradivo iz zakladnice 
svetovne literature, aktualna strokovna 
literatura in priročniki, glavni naslovi 
slovenske periodike, dostop do infor
macij preko interneta, dostop do uradnih 
državnih in lokalnih publikacij ter doku
mentov in strokovna pomoč in nasvet pri 
izbiri gradiva, vsaj ena prireditev 
mesečno (literarni in glasbeni večeri, pre
davanja, nastopi lokalnih društev, razstav, 
itd.).

Seveda v lokalni knjižnici ne more biti vse
ga naštetega na voljo v istem trenutku: 
zato pa knjižničar na željo uporabnik v 
najkrajšem času pripravi iskano gradivo 
iz matične knjižnice v Trebnjem, ali ga 
priskrbi po medknjižnični izposoji iz kat
erekoli knjižnice. Splošna knjižnica v 
Trebnjem, ki ima na skrbi gradivo in

usluge lokalnih izposojevališč, je 
vključena v knjižnični informacijski 
sistem Slovenije in kot del tega naprej v 
mednarodni, kar pomeni dostop do vseh 
podatkovnih baz knjižnic doma in po 
svetu. Ustrezna komunikacijska oprema 
v izposojevališčih bi pomenila vključitev 
lokalne knjižnice v to podatkovno mrežo 
in s tem možnost brezplačne uporabe 
vsem prebivalcem lokalne skupnosti.

Knjižnični prostori naj tudi ne bi služili 
samo knjižnični dejavnosti, ampak mora
jo biti večnamenski prostor druženja, 
različnih prireditev in srečanj, skratka 
mesto, kjer se prebivalci lokalne skupno
sti lahko srečujejo in udejanjajo svoje in
terese.
Ne zastavljamo si več vprašanj o nujnosti 
in potrebnosti takšne knjižnice, kakršno 
smo predstavili, vprašujemo se samo še 
po načinu, kako hitro in uspešno zagoto
viti možnost za to, do česar ima vsak preb
ivalec pravico - širiti svoja obzorja ved
nosti in omike in biti uspešen v svojem os
ebnem in občečloveškem razvoju.

Cecilija ŽIBERT

Religija, ki omrači 
človeka, je napačna, 

kajti Bogu naj služi ve
selega srca in ne po sili.

(Kant)

mirnsko izposojevališče slovenske knjižnice te velikosti
število enot 6000 7500
prostor 40 m2 100 m2
letni prirast 380 560
letna izposoja 3700 enot 8600 enot
tedenska odprtost 3 ure 9 ur
število zaposlenih 0,09 0,5
število prireditev 0 10
časopis, naslovi 1 8
štev. računalnikov za uporabnike 0 0,4

NAS VRTEC 
Sl ŽELI IME
V letu 2000 praznuje vrtec Mirna 
tridesetletnico svojega delovanja. Ob tej 
priložnosti smo si otroci in delavci WE 
Mirna zadali nalogo, da tudi naš vrtec 
dobi ime. Izdelali smo projekt z naslovom 
»ŽELIMO SI IME« in se z njim prijavili na 
razpis inovacijskih projektov, ki gaje raz
pisalo Ministrstvo za šolstvo in šport Re
publike Slovenije. Zelo smo ponosni, daje 
ministrstvo ocenilo, da je naš projekt
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dovolj aktualen in kvaliteten, ter ga po
trdilo in uvrstilo med pet izbranih projek
tov na področju predšolske vzgoje iz ce
lotne države.
Ob tej priložnosti prosimo krajane Mirne, 
da nam pomagajo pri izbiri imena vrtca. 
Želimo si ime, ki bi bilo povezano s krajem 
ali njegovo zgodovino, saj menimo, da 
ima Mirna zelo bogato preteklost. Pred
loge za ime vrtca lahko oddate v nabi
ralnik v vrtcu, ali pa jih pošljete po pošti na 
naslov: OŠ MIRNA, WE MIRNA, Cesta 
na Fužine 1,8233 Mirna.

V šolskem letu 2000/2001 bodo v mirn- 
skem vrtcu potekale različne dejavnosti, 
na katere vabimo tudi predšolske otroke, 
ki ne obiskujejo vrtca. O teh aktivnostih 
vas bomo obveščali s plakati.

V Tednu otroka smo imeli proslavo ob 
tridesetletnici vrtca ter kostanjev piknik.
V decembru vas bomo povabili na likovne 
delavnice, kjer boste lahko preživeli pri
jetno popoldne s svojim malčkom, oben
em pa boste lahko kupili novoletne čestit
ke. V juniju 2001 pa vas bomo povabili na 
zaključno prireditev, na kateri bomo slov
esno razglasili naše novo ime.

Na vas se obračamo tudi s prošnjo, da na 
pomagate obnoviti arhiv vrtca, ki je bil 
uničen v toči leta 1990. Zbiramo fo
tografije o vrtcu in dogodkih v njem. Fo
tografije bomo presneli in vam jih vrnili 
osebno ali po pošti.

Izdali bomo tudi bilten o vrtcu in življenju 
v njem. Zato vas prosimo za članke, ki naj 
vsebujejo predvsem vaša mnenja ali 
izkušnje o mirnskem vrtcu.

Osebje vrtca Mirna si želi, da bi bili dnevi 
otrok v vrtcu čim lepši in bogatejši. Za 
kvalitetno preživljanje časa pa potre
bujemo igrače in igrala, katerih je vedno 
premalo. Zato se obračamo na delovne 
organizacije in posameznike s prošnjo, da 
nam pomagajo s prispevki, da bodo 
otroški dnevi v vrtcu lepši, polni smeha in 
veselja.

Sredstva, ki bijih želeli podariti vrtcu, lah
ko nakažete na žiro račun OŠ Mirna, št. 
52120-603-32057 z oznako WE ŽIM.

Sonja MERVAR

ZANIMIVOSTI

MILENA JAKOPIN 
GRADI HIŠO V 
PODLOGU

Milena Jakopin

Izredno veliko 
naporov pri spre
membi lastništva 
podirajoče se 
stanovanjske hi
še v Podlogu je 
vložil predsednik 
sveta krajevne 
skupnosti Mirna, 
da mu je uspelo 
končno dobiti 
novega kupca in 
sedanjega lastni * S
ka, kije bilavlasti 
Romke Angele

Breznik.
S sedanjo lastnico Mileno Jakopin iz 
Gorenje vasi smo se nedavno tega tudi 
pogovarjali. Mlada dama nam je zaupala, 
daje živela s svojo družino v bloku na Mir
ni, daje na Mirni dokončala osnovno šolo 
in da se je s starši z Mirne preselila v 
Gorenjo vas, kjer so si ustvarili nov dom. 
Po končanem šolanju se je zaposlila v 
Kliničnem centru v Ljubljani. Zaradi ve
like oddaljenosti in zahtevnega dela mora 
začasno prebivati v Ljubljani, toda njeno 
srce je tukaj, na Mirni. Povedala je, daje 
bila Mirnčanka in da to želi tudi ostati. Sk
upaj s starši je dolgo časa iskala ustrezno 
gradbeno parcelo in z veseljem pove, daje 
imela veliko srečo, da je postala lastnica 
parcele v Podlogu. Posebej seje v pogovo
ru zahvalila g. Janezu Bračku in svetu kra
jevne skupnosti Mirna, saj so jo podprli 
tako finančno kot z raznovrstnimi strok
ovnimi nasveti.

V času po pridobitvi objekta in parcele v 
last in posest je Milena Jakopin pridobila 
projekte in gradbeno dovoljenje in z grad
njo je že pričela. Odstranili so stari objekt, 
ki seje že sam pričel rušiti, pripravili grad
beno jamo ter zgradili na zadnji strani 
oporni zid. Tako Milena Jakopin kot njen 
oče ne skrivata navdušenja nad gradnjo, s 
katero nameravata nadaljevati spomladi.

Objavljamo pismouki nam ga je poslala

gospodična Milena Jakopin:
Dragi krajani in krajanke!

S tem člankom bi vas rada obvestila, kakšni 
dogodki se dogajajo na manj urejenem delu 
Mirne, to je Podlog 11.

Kot veste, je bil lastnik tega naslova Rom. 
Ker so krajani podpisali peticijo, se je 
odločil, parcelo prodati. Z veseljem sem jo 
kupila, v upanju, da si bom zgradila hišo. 
Lastnica sem komaj dva meseca, a so se mi 
že začele dogajati čudne stvari. S svojimi 
prihranki, ki sem jih zbrala v štirih letih 
dela, sem začela nakupovati material. A 
na žalost, kar materiala pripravim, mi 
ponoči čudežni izgine. Iz dneva v dan 
spoznavam, kako neuvidevni so sokrajani.

Pomislite krajani, če bi se to vam dogajalo, 
kako bi si lahko zgradili hišo?

Milena Jakopin

NE BI JE SMELI 
POZABITI
Na pokopališču pri Sv. Heleni smo se 18. 
septembra poslovili od naše krajanke, 
vzorne Slovenke, predvsem pa mame - 
mame napisano z veliko začetnico - Drčar 
Rozalije iz Gomile, kije v svoji predanosti, 
odgovornosti in z veliko ljubezni vzgojila 
štirinajst otrok. Rojena je bila 7. februarja 
1918. leta na Gomili v številni Maletovi 
družini. Delo na gruntu in kasneje v 
graščini na Lanšprežu, kjer je opravljala 
delo sobarice, ji je bila velika šola za živl
jenje. Leta 1938 se je poročila z 
Drčarjevim Poldetom. Kmalu se je njun 
dom napolnil z otroškim jokom in sme
hom. Petnajst jih je povila, prvorojenka je 
kmalu po rojstvu umrla. Za štirinajst 
lačnih ust pa je bilo treba veliko delati, da 
sta jih preživela. Mož Polde je nekaj časa 
mlinaril, kasneje pa se je zaposlil v Tovar
ni šivalnih strojev na Mirni. Vzgoja otrok 
je bila prepuščena mami Rozaliji. Vseh 14 
mladih src je vzgajala v ljubezni, tako da 
so bili kot eno srce, 14 življenj seje preliv
alo drug v drugega, povezovala jih je vera, 
ljubezen, delo in spoštovanje. Ko so 
odrasli, so odhajali v svet za zaslužkom. 
Vsak odhod otrok od doma je bil za mamo
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ZANIMIVOSTI

Na fotografiji je babica Rozalija z najmlajšim 
vnukom Simonom.

Rozalijo boleč, vendar je vedela, da se 
bodo vračali, vedoč, da je srce najboljši 
vodič. Vse, kar jim je mama polagala na 
srce, je dobila povrnjeno v času bolezni. 
Obiskovali so jo in ji pomagali lajšati 
bolečine, ki ji jih je prinesla jesen življen
ja. Vesela je bila obiskov otrok, vnukov, še 
najbolj pa malih pravnukov.

0 NAPORIH IN "°” 
USPEHIH ČLANOV 
RDEČEGA KRIŽA
Kot smo že poročali je zadnje dni v maju 
2000 zagorelo v Rajerjevi hiši na Brezovi
ci. Zgorela je skoraj vsa hiša - ostale so le 
zunanje stene in nekaj ožganega pohištva 
in perila.

S pomočjo prizadevnih in humanih 
vaščanov je kmalu zrasla nova - nekoliko 
manjša hiša. Skoraj ni bilo vaščanov Br
ezovice, nekaj pa tudi Gomile, ki se ne bi 
po svojih močeh vključili v to solidarno 
akcijo. Čeprav seje nesreča zgodila v času 
košnje, ni bilo pridnim možakarjem naše 
vasi škoda časa za pomoč pri podiranju 
ožgane hiše in pri gradnji nove - tja do 
strehe.

KORK Mirna je vodila akcijo zbiranja 
finančnih sredstev. Z veseljem povemo, 
daje bilo zbranih cca. 1,200.000.00 SIT- 
vključno s prispevkom Občine in KS Mir

na. Ves denar se je zbiral na hranilni 
knjižici, ki je bila odprta prav v ta namen. 
Sproti smo plačevali račune za gradbeni 
material, za material za napeljavo central
ne kurjave, za okna in vrata, itd.

Veliko solidarnost pa je pokazalo tudi 
Železniško podjetje Ljubljana, kjer je g. 
Slavic zaposlen. Z vso to pomočjo, kakor 
tudi z lastnimi sredstvi in delom sta se 
Stefan Slavic in njegova žena Mari že v ok
tobru vselila v novo hišo z lepo opreml
jeno kuhinjo in spalnico.

Razumljiveje, da ju čaka še ogromno dela. 
Najvažnejše pa je to, da bosta zimo 
preživela že v toplem, prijaznem stano
vanju.

Z nekaj članki ste bili tudi že seznanjeni, 
da je RK pomagal tudi pri gradnji stano
vanjske hiše Andreju Pavlinu z Migolice. 
Hiša je zaprta, znotraj ometana, napeljana 
je elektrika in voda. Obveščamo vas, daje 
porabljen ves denar s knjižice, kjer se je 
zbiral denar zanj in s tem je tudi finančna 
pomoč Rdečega križa Andreju Pavlinu 
končana. Menimo, da je bilo narejeno s 
strani RK ogromno, odgovorno in drzno 
delo. Družini Pavlin želimo veliko uspeha 
pri nadaljnji gradnji, vsem, ki ste kakorko
li pomagali, pa v imenu RK prisrčna hvala.

S tem je tudi dosedanja sestava RK Mirna 
zaključila svoje dolgoletno delo - kakršno 
je že pač bilo - dobro ali slabo. Prisrčna 
hvala vsem, ki ste kakorkoli pomagali in 
sodelovali pri izvajanju naših aktivnosti.

Vemo, da so v naši KS ljudje, ki bi bili 
pripravljeni - ne samo nadaljevati naše 
delo, temveč tudi vnesti novosti, svežino, 
disciplino in zaupanje krajanov.

Hvala in srečno!
Za RK Mirna: 

Štefka GREGORČIČ

Slavicova hiša je obnovljena.

ZAHVALA 
VAŠČANOM IN 
DRUGIM 
DOBROTNIKOM
Marija in Stefan Slavic z Brezovice pri 
Mirni, ki jima je pred nekaj meseci do tal 
pogorela hiša, o čemer smo pisali tudi v 
prejšnji številki Krajana, se vsem dobrot
nikom, predvsem pa vaščanom za hitro in 
znatno pomoč po požaru, krajevnemu 
odboru Rdečega križa za veliko denarno 
pomoč, ki jo je zbral med krajani in Slov
enskim železnicam za izdatno denarno 
pomoč iskreno zahvaljujeta. Pakarjeva 
hiša (domače ime) je dobila novo streho, 
vrata, okna, tudi notranjost je urejena z 
novo kuhinjo in nekaj pohištva.

Marija in Štefan Slavic
Vsestranska pomoč je prišla pravi čas.

»Bila sem presenečena nad tolikšnim 
denarjem, ki ste ga zbrali za obnovo hiše. 
Še enkrat hvala vsem dobrotnikom«, je 
vidno ganjena dejala Marija ob kratkem 
obisku pri njih.

D. Z.

ČISTO IN ZDRAVO OKOIJE BO 
NAŠA

POGLAVITNA SKRB TUDI V 
LETU 2001!

KRAJANKAM IN KRAJANOM 
KRAJEVNE SKUPNOSTI MIRNA 

ŽELIMO VESELE BOŽIČNE 
PRAZNIKE TER OBILO SREČE, 
ZDRAVJA IN ZADOVOLJSTVA V 

NOVEM LETU.

KOMUNALATREBNJE D. O. O.
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Tone Pivec

Tone Pivec

Namen, da bi pogovor sklenila kot interv
ju, je kaj kmalu propadel, vendar sem v 
nekajurnem kramljanju s sogovornikom 
zbral vsaj nekaj pomembnih odlomkov iz 
njegovega zanimivega življenja.
Gospod Tone Pivec je Štajerec iz Sloven
skih Goric. Po gimnaziji v Mariboru je ele
ktrotehniko študiral na Ljubljanski 
univerzi. Kot strokovnjak je za Maribors
ko firmo Hidrogradnja delal na zahtevnih 
projektih železarn, elektrarn in industr
ijskih objektih po vsej takratni Jugoslaviji 
(Djerdap, Šoštanj, livarna v železarni Zen
ica, Feronikl Kosovo,...). Upokojil seje na 
rojstni dan slovenske države in z ženo Rez
ko, kije šentruperška domačinka, začel z 
gradnjo novega doma na Okrogu. Trnje, 
srobot in grmovje je zamenjala urejena 
okolica z rožami, sadnim drevjem in lipo. 
Delovne akcije, ki jih je Tone organiziral 
za polepšanje okolice cerkve, so uspele, 
prav tako je do cerkve napeljal elektriko, 
vodovod, izdelal klop, hrastov koš za sme
ti, lični kozolček z napisom, križ na razpot
ju in več zanimivih smerokazov vse iz do
line do vrha.
Še več je bilo njegovih del in izdelkov, 
vgrajenih v naravno okolje, ponosen pa je 
na sodelovanje trasiranja Steklasove po
hodne poti (20 km!) okoli Šentrupertske 
doline. Obeležil jo je v glavnem sam. Po
leg številnih pohval pohodnikov je pot po

POZNAMO SOSEDA?

Na zadnjem sestanku uredniškega odbora Krajana je »padla« ideja, 
da bi v našem glasilu predstavili ljudi, ki so nam blizu, pa vendar jih 
premalo poznamo. Za prvo »žrtev« je bil izbran Tone z Okroga, dokaj 
skrivnosten pisec zanimivih člankov v našem Krajanu. Kdo je to? Nalogo 
sem z veseljem sprejel. Kar nekaj težavic sem imel, da sem našel njegovo 
»orlovo gnezdo«, nadvse prijetno hišico tik pod cerkvijo na 
Šentrupertskem Okrogu. Prekrasen pogled skozi okno zaprte verande, 
od koder se vidi kot na dlani pretežni del Dolenjske, obrobljen z Gorjanci, 
Kočevskim hribovjem tja do Alp, je sam od sebe ponudil odgovor, zakaj 
Tone živi prav tu.

hvalil tudi predsednik Milan Kučan, s kat
erim so jo organizatorji prehodili še pred 
svečano otvoritvijo. Tone je navdušen po
hodnik in planinec. Z ženo ne zamudita 
nobene tovrstne rekreacije. Tvorno de
luje v Društvu upokojencev na Mirni, kjer 
je zadolžen tudi za kulturo in njegova 
zasluga je, da pevski zbor uspešno deluje 
že leto in pol.
Tudi v KS Mirna so vidna njegova dela v 
obliki smerokazov in ličnih tabel z oznako 
kraja (ki pa zaradi nepotrebnih zapletov še 
niso postavljene ob vhodih v Mirno!), 
Tone pa je strokovno opleskal tudi kapeli
co (kužno znamenje) na Mirni ter 
polepšal kapelico naTrbincu.
Česarkoli se Tone loti, dobi svoj smisel in 
lepoto. Leto dni mineva, ko je napisal prvo 
pesmico in kot sam pravi, jih ima danes že 
za celo knjigo. Z veseljem jih objavljajo v 
večini medijih, tudi mi v Krajanu.
Pred tremi leti je začel s slikarstvom. Ust
varja na steklu, lesu in platnu. Vse kaže, da

uspešno, saj mu izdelke sproti pokupijo. 
Naročila pa se vrstijo...

Občudovanja vredna je njegova pridnost, 
marljivost, sposobnost in seveda skrom
nost.
Nič ni čudno, če sem mu ob koncu zastavil 
vprašanje: Tone, le kako zmoreš vse to?
Z njemu značilnim nasmeškom mi je 
odgovoril: »Nič ni težko za tistega, ki 
hoče«.
Iz zaklada njegovih citatov je prav gotovo 
vredno pod ta zapis objaviti dva:

ČETI JE DANO VSE, NIMAŠ NIČESAR- 
Čl SI KARKOLI USTVARIL, IMAŠ VSE!

NE BOM DELAL, DOKLER BOM ŽIVEL 
- ŽIVEL BOM, DOKLER BOM DELAL.

Pa srečno, Tone!

Dušan ZAKRAJŠEK
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PRIJATELJSKO SREČANJE
Kot že vrsto let, so se v petek, 24. novembra, v Kolenčevi gostilni 
srečali najvišji funkcionarji Nogometne zveze Slovenije, strokovni 
sodelavci, sodniki, selektor državne reprezentance in njegov 
pomočnik z mirnskimi prijatelji, nekaterimi poslovneži in 
trebanjskim županom.

prijateljev, prijateljstvo pa se iz leta v leto 
poglablja.
KRAJAN: Hvala za prijazne odgovore, 
gospod Zavrl. Pridite med prijatelje še 
bolj pogosto.

RS.

Nekaj časa so porabili za nagovore ter iz
menjavo strokovnih pogledov na naš 
nogomet, potem pa so preizkusili dobrote 
Kolenčeve kuhinje.
Pri tem smo zmotili g. Rudija Zavrla, pred
sednika Nogometne zveze Slovenije in ga 
zaprosili za kratek pogovor. Ljubeznivo 
seje odzval naši želji.
KRAJAN: Gospod predsednik, kako 
ocenjujete nastop naše nogometne 
reprezentance na Evropskem prvenstvu. 
Ste z doseženimi rezultati zadovoljni? 
ZAVRL: Ocena je odlična! Seveda sem z 
rezultatom zadovoljen. Treba je poudari
ti, da imajo za uspeh enakovredne zasluge 
tako selektor kot igralci.
KRAJAN: Kakšno strategijo boste ubra
li, da bi se uvrstili na svetovno prvenstvo, 
ki bo v Južni Koreji in na Japonskem leta 
2002?
ZAVRL: Težko bo ponoviti
letošnji uspeh reprezentance. Mislim, da 
se kaj takega lahko zgodi le vsakih 10 let. 
Seveda se bomo trudili po najboljših 
močeh, ne smemo pa biti razočarani, če 
bo drugače.
KRAJAN: Kako komentirate reorganiza
cijo vodenja prve in druge lige? Bodo tek
movanja res vodila združenja 
prvoligašev?
ZAVRL: Menim, da je treba določene 
pristojnosti prenesti na klube. Tako 
bomo, upam, izboljšali celotno organiza
cijo.
KRAJAN: V katero smer naj bi šel slov
enski nogomet v naslednjih petih letih? 
ZAVRL: Osnova je delo z mladimi. Seve
da je treba nujno zgraditi igrišča, stadi
one. Treba bo izšolati dobre trenerje. Ig
rati bo treba kolektivno - z vsemi igralci. 
KRAJAN: Kmalu bodo volitve funkciona
rjev v Nogometno zvezo Slovenije. Imate 
namen ponovno kandidirati za predsedni
ka?
ZAVRL: Dvanajst let je dolga doba, ven
dar, če bom dobil podporo v vseh devetih 
občinskih zvezah, v zvezi trenerjev in

zvezi sodnikov (35 selektorjev), bom 
ponovno kandidiral, saj menim, da imam 
še dovolj energije za to delo.
KRAJAN: Je res, da bo Katanec zapustil 
selektorski stolček in se napotil v tujino? 
ZAVRL: S Srečkom imamo pod
pisano pogodbo za delo do leta 2004. 
Prepričan sem, da bo ostal, tak je bil tudi 
dogovor.
KRAJAN: Gospod Zavrl, večkrat na leto 
pridete na Mirno. Kaj vas privablja na Do
lenjsko? Nimamo kakšnih pomembnih in 
posebej kvalitetnih nogometnih klubov. 
ZAVRL: Moji obiski niso vezani na razvi
tost območja z nogometne plati. Prepros
to se tu dobro počutim. Imam kar nekaj

Za vrhunsko in tako številčno srečanje je 
zaslužen predvsem organizator in 
Mirnčan Boško Vujasin.

Pogovarjal se je Dušan Zakrajšek

RAZHODNJA V CAST ČATEŽU
Vas Čatež, še pred dvema desetletjema skorajda nepoznan kraj nekje 
na robu občin Trebnje in Litija, je danes znana večini Slovencev in še 
čez. Kaj je v tako kratkem razdobju vplivalo na sedanje odlično znanje 
zemljepisa naših državljanov?

Prav gotovo je več vzrokov za to, vendar 
je le nekaj »glavnih«: TEM Čatež, moder
no podjetje s proizvodnjo elektro materia
la, vinske gorice s kraljem cvička ter vsa
koletno množično srečanje pohodnikov, 
ki prepešačijo 22 kilometrsko pot od 
Litije, ki jo je v njegovi dobi prehodil tudi 
veliki slovenski pisatelj Fran Levstik in jo 
opisal v znamenitem delu Popotovanje od 
Litije do Čateža. Vse bolj je Čatež poznan 
tudi po gostoljubnih ljudeh...

O tem smo se lahko prepričali tudi 
prekrasnega sončnega dne na Martinovo 
soboto, 11. novembra, letos.

Čatež je že štirinajstič po vrsti gostil 
množico pohodnikov, ki so se v vas zgrin
jali z vseh koncev dežele. Domačini so jih 
pričakali s čajem, mladim vinom in pri
grizkom.

Pohodniki so dobre volje zatrjevali, da 
je pot odlično označena, da ni bila pre
naporna in da bodo naslednje leto spet tu. 
Blizu dvajsettisoč ljudi vseh starosti je 
preplavilo Čatež, ki so si lahko ogledali 
tudi program osrednje kulturne prired
itve, ki ga je vodil g. Stane Peček. Nasto
pili so združeni pevski zbori iz Čateža, 
Mokronoga, Mirne, Velikega Gabra,



Trebnjega, Sentlovrenca in Šentruperta; 
Občinski pihalni orkester Trebnje, Pihal
na godba Litija, Folklorna skupina Račna, 
Krjavelj in čateški vinogradniki. Pred tem 
so prihajajoče goste s svojimi nastopi za
bavale trebanjske mažoretke in domača 
plesna skupina »Le femme«, predstavila 
pa so se tudi domača društva.

Med mnogimi vidnimi popotniki so or
ganizatorji pričakali tudi predsednika 
države Milana Kučana, kije to pot prehod
il že trinajstič. Mnogi, ki so poskušali pot 
prehoditi v njegovi družbi, so razočarani 
odnehali, saj je bil predsednikov tempo le 
preoster.
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Ob nagovoru županov trebanjske in 
litijske občine, ki sta izpostavila nujno 
sodelovanje tudi na področju turizma, je 
dlani tisočev poslušalcev zagrela 
slavnostna govornica, ena največjih slov
enskih gledaliških in filmskih umetnic, 
gospa Milena Zupančič

Spominsko darilo in javno zahvalo za 
dolgoletno pomoč pri organizaciji 
Razhodnje je prejel g. Andrej Bajuk, ki sic
er ni premier (hvala bogu), je pa uspešen 
direktor edinega čateškega podjetja 
TEM D. D.

Velik, lepo urejen vaški trg je bil za 
tolikšno množico ljudi premajhen, zato so 
se širili tja do Zaplaza in obeh poznanih 
vaških gostiln.

Večina pohodnikov se je od ljubeznivih 
gostov poslovila v poznih popoldanskih 
urah ter se zadovoljna vračala na svoje do
move.

»Gotovo ga je že imel vrč ali dva čez 
mero. Ko vidi Boječ, da vse nič ne poma
ga, natoči zadnjič in nama prinese 
Razhodnjo.« (odlomek iz Levstikovega 
dela Popotovanje od Litije do Čateža).

Čateške Razhodnje so se udeležili tudi 
številni pohodniki DU Mirna, ki že nekaj 
let »trasirajo« svojo pot od Mirne do 
Čateža in (le nekateri) nazaj.

EKOLOŠKI KOTIČEK

SMO RES PRIJAZNI 
OKOLJU?

V poletnem mesecu je »nekdo« v neokrnjeno naravno okolje odložil kar zajeten 
kupček »balasta«, ki se je nekaj let nabiral v domači hiši. Spet se je našel »nek
do«, kije na odvrženih revijah prebral ime onesnaževalca. Danes bomo prijazni 
temu krajanu, ki se bo prepoznal s fotografije in ga ne bomo javno ožigosali. 
Ljudje, imejmo prijaznejši odnos do narave, saj bo hudo, ko nam bo vračala našo 
brezobzirnost.

____________OBVESTILA - OGLASI____________

PRIZNANJE TURISTIČNE ZVEZE SLOVENIJE 
ZA NAJBOLJ UREJENO POLICIJSKO ENOTO V

LETU 2000
Turistična zveza Slovenije je v sodelovanju z Ministrstvom za notranje zadeve tudi v 

letošnjem letu izvedla ocenjevanje urejenosti vseh policijskih enot v Republiki Slov
eniji v okviru projekta »Moja dežela - lepa in gostoljubna«. Policijska postaja Trebnje 
je bila na regionalni ravni (PU Novo mesto) ocenjena kot najbolj urejena, na državnem 
nivoju pa se je Policijska postaja Trebnje uvrstila na tretje mesto, takoj za PP Tržič in 
PP Koper.

Slovesna podelitev priznanj Turistične zveze je bila 17.11.2000 v Slovenskih Kon
jicah.

Kolektiv Policijske postaje Trebnje se vsem, ki so kakorkoli pripomogli k lepšemu 
izgledu policijske postaje in njene okolice, najlepše zahvaljuje.

Edvard FISTER 
KOMANDIR POLICIJSKE POSTAJE

InšpektorD. Z.
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POLICIJA 0 VARNOSTI PRI NAS
Na območju občine Trebnje smo v mesecu oktobru policisti obravnavali 
20 prometnih nesreč. Pripetila se je tudi ena nesreča s smrtnim izidom 
in sicer v naselju Trnje pri Veliki Loki. Na območju krajevne skupnosti 
Mirna smo v mesecu oktobru obravnavali 5 prometnih nesreč, v katerih 
je nastala le materialna škoda.

Vzroki nesreč so nepravilna stran in smer 
vožnje, neustrezna varnostna razdalja, 
nepravilen premik z vozilom in prevelika 
hitrost, neupoštevanje pravil o prednosti, 
itd.
Opažamo, da je zelo velik delež voznikov 
v prometu, ki vozijo vozila pod vplivom 
alkohola.
Zaradi velike stopnje alkoholiziranih 
povzročiteljev prometnih nesreč smo 
tudi v mesecu oktobru organizirali poos
trene kontrole psihofizičnega stanja 
voznikov motornih vozil na območju cele 
občine. Ravno tako bodo v naslednjem 
mesecu organizirane poostrene kontrole 
s poudarkom na uporabi varnostnega 
pasu, psihofizičnem stanju voznikov in 
drugih kršitvah cestno-prometnih predp
isov.
Glede na to, da se približuje zimska sezo
na, bi vas opozorili na določila Pravilnika 
o napravah in opremi vozil v cestnem 
prometu, kateri določa, daje potrebno na 
vozilu imeti zimsko opremo, v katero 
spadajo pnevmatike z oznako M + S na 
vseh štirih kolesih z dezenom profila naj

manj 4 mm ali 4 letne pnevmatike z 4 mm 
profila z ustreznimi verigami ali drugim 
pripomočkom v ustrezni velikosti, ki 
morajo biti v času, ko se sneg oprijemlje 
vozišča, nameščene na pogonskih 
kolesih.
Na področju kriminalitete smo na 
območju krajevne skupnosti Mirna 
obravnavali več tatvin koles iz stanovan
jskih blokov, pojavljajo se tudi velike tat
vine-vlomi v vikende. Obravnavali smo 
tudi vlom v gasilski dom Selo pri Mirni. 
Zato naprošamo vse krajane, ki bi karko
li vedeli o omenjenih kaznivih dejanjih, 
da nas o tem obvestijo.
Zaradi navedenega opozarjamo vse kra
jane, da vrednejših predmetov ne 
puščajo na vidnih mestih oziroma, da 
poskrbijo za zavarovanje svoje lastnine. 
Vsako sumljivo zadrževanje ali gibanje 
neznancev pa si zabeležite ali pokličite 
na tel. št. 113 ali 07/30-44-002.

Edvard FIŠTER 
KOMANDIR POLICIJSKE POSTAJE

Inšpektor

DROGE NA 
MIRNI

V časopisih ter RTV skoraj vsak dan 
zasledimo alarmantne vesti o odkrivanju 
ogromnih količin raznovrstnih drog na me
jnih prehodih in večjih mestih Ljudje, ki se 
ukvarjajo s preprodajo in razpečavo teh 
mamil so hudodelci, ki so indirektno krivi 
za zasvojenost in smrt mnogih, predvsem 
mladih ljudi. Povsod po svetu se z vsemi 
razpoložljivimi sredstvi borijo proti orga
niziranemu kriminalu, ki ga je zaradi 
ogromnih zaslužkov tovrstnih mafijcev 
težko preprečevati. Naša država se dokaj

uspešno upira prodoru smrtonosnih drog 
na naš trg. Za to imamo usposobljene strok
ovne delavce v policiji, carini in še kje. Na
jbolj jim pri njihovem delu pomagajo 
službeni psi, ki s svojimi izrednimi sposob
nostmi zavohajo skrita mamila. Za 
izvrševanje težavnih nalog je treba pse 
nenehno trenirati in dresirati. Ena od 
vsakomesečnih vaj vodnikov službenih 
psov za iskanje mamil in minsko-eksploz- 
ivnih sredstev je 22. novembra letos 
potekala tudi v naši krajevni skupnosti. Po
leg strokovnjakov - vodja vaje je bil gospod 
Andrej Muhvič iz Podutika - vodnikov in 
psov iz policijskih uprav Koper, Nova Gori
ca, Kranj ter Ljubljana so bili na vaji tudi 
vodniki ter pes ZPKZ Dob pod vodstvom 
Zorana Remica.

Vodja vaje je bil z delom vodnikov in nji
hovih varovancev zadovoljen, inštruktorji 
so jih opozorili na nekatere napake. Akcijo 
so uspešno zaključili.

Šušlja se, da tudi Mirna ni več nedolžna v 
pogledu (menda mehkih) drog. Čeprav to 
ni vzrok za alarm, je priporočljivo, da starši 
nekoliko bolj pazljivo kontroliramo svoje 
mladoletnike, ki se pozno ponoči zbirajo na 
skritih mestih, ne poznamo pa namena teh 
druženj.

Prav je, da so na nenavadne dogodke v 
KS pozorni tudi preostali krajani.

PROSTOVOLJNO SOCIALNO DELO
Že tretje leto na osnovni šoli Mirna deluje prostovoljna skupina, imenuje se Srce. V 

prvi nas je šest prostovoljcev, ki se trudimo, da bi bil svet lepši. Hodimo v osmi razred. 
Obiskujemo Dom za ostarele v Trebnjem, jim prinašamo sadje in pecivo ter tople 
besede. Posebej smo pozorni na sedem upokojencev, ki so domačini.

Vsak teden napišemo novo misel o šoli, ki jo v vsakem drugem tednu zamenjamo. 
Na oglasno desko obesimo tudi plakat, na katerega učenci napišejo lepe misli. Igra
mo se in pomagamo otrokom, ki so osamljeni, imajo težave v šoli ali doma.

Zato nas je navdušila gospa psihologinja Ana Nahtigal. Pomoč so ponudili tudi 
mlajši učenci in učenke, ki štejejo enajst, dvanajst in trinajst let. Pomagati hočejo ko
murkoli. Toda nje bo spremljala vedno psihologinja.

Življenje nam vrača samo tisto, kar dajemo drugim.
(Ivo Anderič)

Sabina VIŠČEK
D. Z.
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SREČANJE
OKTETOV

V Kulturnem domu v Trebnjem je bilo v 
soboto, 25. novembra, 1. srečanje oktetov 
Dolenjske, Bele Krajine in Posavja. Orga
nizator odlično izpeljane prireditve je bilo 
Kulturnoumetniško društvo Oktet Lipa iz 
Trebnjega. Program je brezhibno pove
zovala simpatična Renata Mikec, ki je 
med drugim poudarila željo prireditelja, 
da bi srečanja postala tradicionalna. Po 
odzivu poslušalcev, dvorana je bila nabito 
polna, to ne bo težko doseči. Občani smo 
željni poslušati umetniške in predvsem 
ljudske pesmi, še posebej, če jih zapojejo 
okteti, ki so nekakšna slovenska poseb
nost. Kar okrog sto jih je že po vsej Slov
eniji in združujejo odlične pevce, pred
vsem pa ljudi, ki so globoko predani glas
bi in ki jim zanjo ni škoda žrtvovati ves 
prosti čas. Res užitek je bil poslušati oktet 
Lipa Trebnje pod umetniškim vodenjem 
Toneta Strmoleta, Trebanjski oktet pod 
vodstvom Stanka Cvelbarja, oktet Adora- 
mus Novo mesto pod vodstvom Tomaža 
Tozona, Sentjernejski oktet pod vod
stvom Milana Pavliča, Metliški oktet Vitis 
pod vodstvom Mateje Jakše - Jurkovič, 
Posavski oktet Brežice pod vodstvom 
Marjete Podgoršek - Horžen, Oktet Jurij 
Dalmatin Sevnica pod vodstvom Emila 
Lenarčiča in Šentjurski oktet Grosuplje 
pod umetniškim vodjem Jakoba Ivan.

To je bil oktet Oktetov! Namen srečanja - 
srečati se, se med seboj spoznati, izmen
jati izkušnje in notno literaturo ter se 
družno predstaviti občinstvu je bil v polni 
meri dosežen. Številni navdušeni 
poslušalci so ubrano petje vseh oktetov 
nagradili z dolgotrajnimi aplavzi.

Resje, pesem združuje in razveseljuje!

D. Z.

Umetniški vodje so ob koncu prireditve prejeli 
priznanja za sodelovanje.

KRAJEVNI PRAZNIK NA MIRNI

PESEM ZA PRAZNIK
Mešani pevski zbor upokojencev Mirna ski pevski zbor z Mirne, pod vodstvom 
pod vodstvom pevovodkinje Valerije neutrudnega pevovodje Staneta Pečka. 
Rančigaj. Upokojenci so tokrat zapeli nekaj pes-
Sonce ne zaide, preden ne okrona dne z mic in s tem povedali, da živijo s pesmijo 
zlatim sijajem. Prihaja mrak in vendar: to za svoj kraj. Še bodo stopili na podij, še 
jse ni noč Veliko bo odločnejši bo njttiov

Leto in dan so se Nastop pevskega zbora DU Mirna na zmore, denarno
mirnski upokojenci srečanju upokojencev občinske zveze na pomagal iz težav. Za
pridno zbirali ob Debencu, septembra 2000. sedai ie to Društvo
večerih in pilili svoje ----------------------------------------------- upokojencev Mirna,
glasove. Mešani pevski zbor so upajo pa, da se mu bo pridružil še kdo. 
ustanovili lansko pomlad, ko so po ve- Na povabilo Krajevne skupnosti Mirna 
likih težavah končno našli pevovodkin- so se naši pevci zbrali ob večerji in z ve
jo. selimi obrazi po prvem koraku sklenili,
Ob letošnjem krajevnem prazniku da bodo še bolj zavzeto hodili po tej poti. 
Mirne so prvič prikorakali na domači
oder v Domu Partizan. Na tem odru že Tone z Okroga
vrsto let prireja svoje koncerte tudi Žen-

GREGORČIČEVA IN NAŠA GORA
»Tu rod je moj,
tu moj je kraj,
tu živel rad bi vekomaj....«

je zapel Simon pod svojo goro. Na planini 
so se spočele pesmi: Zakrivljeno palico v 
roki, Nazaj v planinski raj in veliko podob
nih, ki smo jih vzeli za svoje. Za svoje smo 
vzeli njegove pesmi in tudi njegovo goro. 
Ob besedi Krn se spomnimo pesnika in 
Julijskih vrhov od Triglava, Škrlatice in 
Jalovca, v katerih je narava preizkusila 
trdnost kamenja. Narava je poskrbela še 
za to, da je tudi volja nas starejših mirn- 
skih planinskih zanesenjakov dovolj trd
na, da se pritisnemo ob njihova nedra, ki 
nas dvigujejo do vrhov. Najbolj čislan po
gled na Krn je iz severa. Obris gore kaže 
podobo ležečega leva z modrino vi
sokogorskega jezera pod njim. To je eden

najlepših biserov vseh Julijskih Alp. 
Poslastico zaužijemo na koncu, zato smo 
se odločili, da se vzpnemo po južnem 
pobočju. Iz Kobarida smo se popeljali 
skozi pesnikovo rojstno vas Vrsno, vas 
Krn, do planine Kuhinja in bližnjih planin. 
Od tod je pogled na vrh in na 
Gomiščakovo zavetišče vsega 
spoštovanja vreden, pa tudi optimističen. 
Kaj kmalu pa spoznamo, da nas navidez
na bližina vrha vleče za nos. Pot nad plani
nami je doka strma. Ko se pobočje postavi 
pokoncu, se nam koča pod vrhom neka
jkrat skrije, ko pa se zopet prikaže je vsa
kokrat bolj odmaknjena. Sprejmemo to 
igro, a sredi popoldneva zmagamo.
Po kratkem počitku v zavetišču smo se 
napotili na sam vrh z višino 2245 m. Po
gled od tod je veličasten. Lepo je videti 
vrhove Julijcev z Jalovcem in Triglavom,
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Karavanke s Stolom, Kamniške Alpe, 
Škofjeloško pogorje, Snežnik, Furlansko 
nižino, Dolomite, Visoke Ture z Gross- 
glocknerjem in sveveda tam spodaj je 
»Krasna hči planin...Vrh je odmaknjen 
od drugih vršacev, zato si ne moremo kaj, 
da ga ne primerjamo z bogatim razgle
dom s Stola. Oba sta si podobna tudi v tem, 
ker sta nekoč doživela v vsej lepoti 
nešteto ran. Krvavela sta v svetovnih mor
ijah, še posebej Krn: »In ti mi boš krvava 
tekla...«. Koliko trpljenja je bilo sredi te 
nepozabne lepote.
Postajalo je sveže, sonce je pozlatilo 
vrhove in počasi zdrsnilo nekam v 
Furlanijo. Posedli smo ob mizah in precej 
glasno kramljanje se je slišalo tudi iz sos
ednjega prostora. Dom je bil poln živžava. 
Počasi je vse utihnilo. Oči so se zazrle 
nekam daleč, ali prav blizu v drugi obraz. 
Roka je počasi iskala dlan, kije bila blizu. 
Prostore je napolnila tiha ubrana pesem. 
Zapela so naša dekleta in škoda je le, da ni 
bil v tem raju ves naš zbor. Pesem je sledi
la pesmi in pogledi so se združevali v eni 
sami misli o sreči, ki je na tej gori, ali kje 
daleč.
Zunaj je bila tema, Sočo pa so obdajali 
svetleči biseri, ki jih je bilo tukaj manj in 
tam zoper za polno pest. Pesem je utihnila 
in iz vseh strani so prihajale pohvale za 
melodije, ki so polepšale ta večer.
Zjutraj smo se podali čez prelaz v dolino 
Krnskih jezer. Jutranji pogled od jezera 
nazaj proti ožarjenemu levu je bil enkrat

en. Po postanku ob koči pri jezerih, smo 
se spustili v dolino Lepene. Od tam se 
odpeljali čez Vršič in po postanku ob Ze
lencih proti domu.
Kmalu bo zima, a ko bo zopet pomlad in 
vas bodo pestile poletne vročine, pojdite z 
nami tja gor, kjer nam bo toplo pri srcu in 
nam bodo prijetne sapice hladile čelo.
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MOJI VTISI Z RAZSTAVE
Dan: 03. 06. 2000 - sobota
Najlepši dan je za mano. Uresničile so 

se mi še ene sanje izmed mnogih, že izpol
njenih.

Vtisnil se mi je lep spomin, ki bo ostal v 
mojem srcu. Ko vidiš veliko udeležbo lju
biteljev domačih del, prijateljev, znancev, 
ki so ti naklonjeni, te oblijejo občutki 
zadovoljstva in topline, ki te spravijo v 
solze sreče.

Iskren govor predsednika krajevne sk-

Z otvoritve razstave slikarja g. Koželja

LEP KULTURNI
Na predvečer kulturnega praznika in v 

počastitev 200 letnice rojstva dr. Franceta 
Prešerna je kulturno umetniško društvo 
KLAS MIRNA organiziral prijeten večer z 
dramsko igro mlade Petre Krnc: Dr. 
France Prešeren malo drugače. K 
odličnemu vzdušju nabito polne dvorane 
Partizana so pripomogle tudi Prešernove 
pesmi v priredbi Trebanjskega okteta, 
katerega vodi Stanko Cvelbar, ml.

Simpatična povezovalka Simona 
Koščak je Prešerna prikazala kot domol
juba, ki je sanjal, da bi Slovenec lahko s 
ponosom rekel: »Slovenec sem«, kar se je 
sedaj le izpolnilo. Zavzeti amaterski igral-

upnosti, lepe besede ga. Nahtigal - 
pomočnice ravnatelja, glasovi in 
spremljajoča glasba mladih, zahvala g. 
ravnatelja in župana, skratka pregled nad 
celotnim dogajanjem mi je vlilo novega 
poguma.

Hvaležen sem organizatorjem, go
vornikom, nastopajočim, skratka vsem, 
ki so kakorkoli pripomogli realizirati to 
čudovito razstavo. Moj trud je bil 
poplačan z veselimi in razigranimi obrazi, 
ki so z zanimanjem zrli v moje z dušo ust
varjeno delo. Le to mi daje novega navdi
ha in moči za nadaljnje ustvarjanje.

Spomini na ta veliki dan in pa vpogled v 
knjigo vtisov bodo pomagali premagovati 
morebitne slabe trenutke v mojem 
umetniškem ustvarjanju.

Srčna hvala vsem!

Janez KOŽELJ

VEČER

Dvorana Partizana je bila v zadnjih desetletjih 
redkokdaj tako obiskana kot je bila ta večer.

ci so navdušili s preprosto igro, v kateri so 
izpostavili Prešernovo narodno zavest, 
ljubezen do Julije in svojih otrok ter globo
ko prijateljstvo z najbolj zavednimi Slov
enci tistih časov.

Daje danes velika potreba po kulturnih 
stvaritvah tudi na Mirni je dokaz dolg in 
močan aplavz zadovoljnega občinstva na 
prireditvi.

Tone z Okroga D. Z.
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Mirna, 27. 09. 2000 ■ Na srečanju so se zbrali izgnanke in izgnanci, člani Društva izgnancev. V 
govoru je podpredsednica društva Ivica Žnidaršič pojasnila, da je sramotno, da državni zbor do 
tedaj še ni sprejel zakona o skladu za poplačilo vojne škode._ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

DANA V IZTEKAJOČEM SE LETU
Iztekajoče leto je bilo za DANO d. d. 

izredno razgibano. Beležimo izredno ve
lik porast količinske proizvodnje in 
prodaje, tako da so bila obdobja, ko proiz
vodnja ni mogla zagotavljati potreb 
prodaje, kljub temu, da so polnilne linije 
obratovale v treh izmenah ob povečanem 
številu zaposlenih. Zadovoljevanje 
prodajnih trendov naših proizvodov kot 
tudi zagotavljanje trdnosti družbe je priv
edlo do odločitve, da se v prihodnjem letu 
investira v podvojitev proizvodnih kapac
itet v PET embalažo. Investicijo naj bi 
sestavljala popolnoma avtomatska polnil
na linija, na kateri bomo lahko polnili 
gazirane pijače, pijače s sadnim sokom 
brez CO , in mirna voda. Skupna zmoglji
vost polnilnih linij bo znašala okrog 
210.000 litrov pijač v eni izmeni.

Družba je od akreditirane certi- 
fikacijske hiše BVQI iz Ljubljane pridobi

la certifikat kakovosti ISO 9001 za raz
voj, proizvodnjo in trženje brezalko
holnih in alkoholnih pijač, sadnih 
oziroma rastlinskih osnov ter oskrbo 
prebivalstva s pitno vodo. Certifikat 
predstavlja priznanje, da v DANI veljajo 
visoka mednarodna merila kakovosti, 
zagotavlja, da bo poslovanje še bolj ure
jeno, da bodo konkurenčne prednosti še 
večje.

Razgibano je bilo tudi medijsko doga
janje okrog lastništva DANE. To je imelo 
za posledico dokaj strmo rast delnic. 
Struktura lastništva se bistveno ni spre
menila. Najbolj je povečala svoj delež Na
cionalna finančna družba, ki ima sedaj 
okrog 39%, Kapitalska družba 9,8%, Slov
enska odškodninska družba 9,8% vred
nosti družbe, ostalo pa je v lasti malih 
delničarjev.

TRESLA SE JE 
GORA...
Pred pol leta smo v Krajanu št. 2 na zadnji stra
ni objavili članek z naslovom »Alije v Komuna
li Trebnje res vse narobe?«. V njem smo nad
zornemu svetu Komunale (Alojz Kastelic - 
predsednik, dr. Marjan Pavlin, Justina Pančur, 
Majda Gazvoda) zastavili nekaj vprašanj na nji
hove (neutemeljene?) »ugotovitve«.

Zgodba še danes ni končana in čeprav je nad
zorni svetvnjihovihporočilih 1 in2 (vObčanu) 
navedel kar nekaj domnevnih nepravilnosti o 
poslovanju Komunale, javno podjetje še naprej 
posluje po starem. Zakaj?

Na podtikanja in resne obtožbe je bilo vodstvo 
Komunale prisiljeno dokazovati svojo resnico 
s tem, da so naročili pregled poslovanja pri re
vizijski hiši LM Veritas Ljubljana, ki je izdala 
revizijsko poročilo in v njem zapisala, da 
»računovodski izkazi kažejo na to, da je poslo
vanje v Komunali resnično in pošteno«. Tega 
poročila nadzorni svet ni hotel pregledati, kot 
tudi ne bilance in letošnjega poslovnega 
poročila, zavrnil je tudi pregled plana za leto 
2000. Vztrajno so pregledovali le račune, izva
janje pogodb, nabavo materialov in vodenje 
posameznih investicij ter veljavnost internih 
predpisov. Na osnovi (neutemeljenih in 
zgrešenih) zaključkov so podali prijavo na jav
no tožilstvo. Direktorja Komunale so tudi jav
no obtožili, da razpolaga z 90 mio tolarji kot 
črnim fondom. Pregled dokumentacije so 
opravili delavci UJV iz Novega mesta, ki so sk
upaj z javnim tožilstvom ugotovili, da v poslo
vanju javnega podjetja ni znakov kaznivih de
janj in da ni nepravilnosti.

Kaj torej žene nadzorni svet v skrajne posege 
proti poslovanju Komunale? Ali jim je boleč trn 
v peti le direktor, ki se zaveda, da vsaj nekater
im članom ni najbolj simpatičen že vrsto let? 
Kako bi sicer na seji 09.10.2000 sprejeli sklep, 
da se direktorja odstavi in da zanj v Komunali 
Trebnje ni več prostega delovnega mesta? 
Seveda je vmes poseglo Okrožno sodišče 
Novo mesto, kije sklenilo, da nadzorni svet po 
veljavnih predpisih ni pristojen za imenovanje 
oziroma razrešitev direktorja, temveč ima to 
pristojnost ustanovitelj podjetja (Občina), kije 
objavil javni razpis in izmed devetih kandida
tov izbral sedanjega direktorja.

Ali se nadzorni svet zaveda, da s svojim neko
rektnim delom ne koristi javnemu podjetju, ki 
mora za dokazovanje resnice porabiti ogrom
no delovnega časa, s tem pa se indirektno 
dražijo njihove storitve?

Kljub vsemu ima Komunala Trebnje v svojem 
programu za naslednje leto pridobitev certi
fikata kakovosti ISO 9001. Zgodba torej še ni 
končana.

OBVESTILO!
DANA d. d. Mirna obvešča zainteresirane 
kupce, da prodaja objekte na Glavni cesti 

(bivša Zgajnaijeva in Pustova hiša).
D. Z.
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Na zadnji seji sveta krajevne skupnosti je predsednik izkoristil priložnost in se za dolgoletno 
sodelovanje zahvalil dosedanjemu ravnatelju mirnske osnovne šole gospodu Petru Podobniku.

Svet krajevne skupnosti se je na svoji 
prednovoletni seji 1. decembra ob 18. uri 
srečal na delovnem sestanku z vsemi 
direktorji podjetij z Mirne, z občinskimi 
svetniki iz naše krajevne skupnosti in z 
upravljavci infrastrukture. Z obsežnim 
dnevnim redom so se vabljeni sestanka 
množično udeležili in v razpravi izkazali 
visoko motiviranost za razvoj in napredek 
kraja. Sestanka se je udeležil tudi župan 
gospod Ciril Metod Pungartnik in vodja 
Oddelka za okolje in prostor občine Treb
nje, gospod Stefan Velečič.

Sprejetih je bilo precej zaključkov, na 
kratko pa omenjamo le naslednje:
• Odlok o obrtni coni bomo zaradi prob
lemov pri pridobivanju zemljišč razveljav
ili, še vedno pa bodo lahko zainteresirani 
sami pridobivali zemljišča v last in posest 
in na predvidenih zemljiščih obrtne cone 
gradili po sprejetih urbanističnih zasno
vah.
• Proučili bomo možnosti v zvezi z novo 
knjižnico na Mirni.
• Nadaljevali bomo aktivnosti v zvezi z 
obvoznico na Mirni.
• V spomladanskem času bo obnovljen

stari most na Mirni.
• Naročili bomo izdelavo projektov 
širitve kanalizacijskega sistema na Go
milo in Brezovico.

• Proučili bomo možnost glede 
podaljšanja krajevnega samoprispevka.
• Nadaljevali bomo z izgradnjo športno
rekreacijskega centra na Mirni.

DEDEK MRAZ 
BO OBISKAL 

PREDŠOLSKE

Predšolski otroci in njihovi starši bodo pričakali dedka Mraza
v petek, 22.12.2000 ob 15.30 uri 
v domu Partizan na Mirni.

Učenci osnovne šole Mirna bodo njegovi spremljevalci. Pod vodstvom 
Dragice Hazdovac bodo prikazali igrico MIRNA MIŠKA.

Vaščani Zabrdja so se izredno zavze
to in uspešno lotili izdelave povsem
novega razpela pod Jersovcem. Svečana 
otvoritev je bila v nedeljo, 3. decem
bra, ob 14. uri, katere so se krajani 
množično udeležili ter poskrbeli tako za 
jedačo in pijačo kot tudi za kulturni pro
gram, saj je na slovesnosti nekaj pesmi 
zapela skupina žensk, ki sodelujejo v pe
vskem zboru, gospod dekan Janez 
Petek pa je novo razpelo tudi blagoslov
il.

Cerkev Janeza Krstnika na Mirni bo 
v letošnji zimi za vernike bistveno
bolj prijazna, saj je gospodu dekanu us
pelo zbrati sredstva za pokritje stroškov 
izgradnje centralne kurjave v cerkvi. 
Stroški so znašali preko enega milijona 
tolarjev.

BUCI-BUCI
Delovni čas otroške trgovine BUCI-BUCI na Jurčičevi 17 v Trebnjem je 

ob delavnikih od 9. do 12. ure in od 14. do 18. ure, ob sobotah pa od 9. do 12. ure.
Otroška trgovina BUCI-BUCI daje popust svojim kupcem do 15% na celotni program od 24.11 do 31.12.2000. 

KUPCEM ŽELIMO VESELE BOŽIČNE PRAZNIKE TER SREČNO NOVO LETO 2001.
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TOM JUNIOR INTERNATIONAL 2000
Mirnski Badmintonski klub Tom je v 
oktobru že šestič zapored izpeljal dvod
nevno mednarodno mladinsko tekmo
vanje Tom Junior International. V dvora
ni OŠ Trebnje se je tokrat v igrah 
posamezno in v dvojicah v starostnih 
kategorijah od 13 do 19 let pomerilo re
kordno število - skupaj kar 155 mladih 
igralcev iz Avstrije, Madžarske, Švice, 
Bolgarije, Češke, Hrvaške in seveda vsi 
najboljši domači igralci. Prvič je bilo 
tujih igralcev več kot domačih, saj jih je v 
Trebnje pripotovalo 87, pa tudi kakovost 
igralcev je bila najboljša doslej. 
Organizator - mirnski klub Tom je bil že 
na samem tekmovanju deležen številnih 
pohval za res izjemno izpeljavo te 
največje športne prireditve v trebanjski 
občini. Tekmovanje je s pozdravnim 
nagovorom domačim in tujim 
udeležencem odprl župan občine Treb
nje Ciril Metod Pungartnik. K odlični 
organizaciji sta poleg Občine Trebnje

prispevali tudi trebanjska in mirnska os
novna šola, številni sponzorji z vse Do
lenjske ter seveda glavni sponzor tokrat
ne prireditve -firma Adria mobil. 
Gostitelji se tokrat niso izkazali le kot 
dobri organizatorji, saj so bili tudi po tek
movalni plati izjemno uspešni. Skupaj so 
igralci mirnskega Toma osvojili enajst 
kolajn. Izjemni sestri Silvester sta svojo 
nadarjenost potrdili s posamičnima 
zmagama. Špela je bila najboljša med 
dekleti do 15 let, komaj 14-letna Urška

pa je porazila starejše tekmice v kategor
iji do 17 let. Dve zmagi v dvojicah sta 
Tom-u prispevala Žiga Strmole in Maja 
Klemenčič v absolutni mladinski 
konkurenci. Žiga je v dvojicah zaigral z 
igralcem Olimpije Miho Poharjem, 
Maja pa ravno tako z ljubljančanko Majo 
Tvrdy. Peto zmago je gostiteljem priigra
la Katja Strmole v dvojicah skupaj z 
Avstrijko Oberascher Beatrice do 13 let. 
Srebrno kolajno sta v dvojicah do 15 let 
osvojili Špela in Urška Silvester ter Ta
dej Jezernik in Mili Arapovič v dvojicah 
do 13 let. V polfinale seje uspelo prebiti 
Tadeju Jezerniku in Katji Strmole med 
posamezniki ter dvojici Matevž Bajuk, 
Aljoša Turk v najmlajši kategoriji do 13 
let. Tretje mesto si je do 15 let priigrala 
dvojica Grega Skrbiš, Blaž Holc, kar je 
med posamezniki uspelo tudi Žigi Str- 
moletu v kategoriji do 19 let.

Mile ČUK

SPIN OPEN
Mirna - Igralci mirnskega Badminton
skega kluba Tom so konec predzadnje
ga tedna v novembru sijajno nastopili na 
tekmovanju Spin Open v Zrečah. V član
ski konkurenci sta Aleš Murn in 
najboljši slovenski igralec Andrej Pohar 
v dvojicah brez težav zmagala. Tudi v 
ženskih dvojicah je bila najboljša mirns- 
ko-ljubljanska kombinacija, saj je 
Mirnčanka Katja Kolenc zaigrala z igral

ko Olimpije Majo Pohar.
Med posameznicami je bila Urška Silvest
er druga, njena sestra Špela tretja, obe na
darjeni Mirnčanki pa je premagala 
najboljša slovenska igralka zadnjih let 
Maja Pohar. Uspešna je bila tudi mešana 
dvojica Dušan Skerbiš, Katja Kolenc, kije 
osvojila četrto mesto.
V konkurenci dečkov in deklic do 13 let je 
bila s tremi zmagami najuspešnejša Katja 
Strmole, ki je osvojila prvo mesto med 
posameznicami, v dvojicah z 
Ljubljančanko Mojco Ogrin in v mešanih

dvojicah s Tadejem Jezernikom. Slednji 
seje izkazal z zmago tudi v dvojicah, kjer 
je zaigral z Ljubljančanom Milijem 
Arapovičem ter s tretjim mestom med 
posamezniki.
Mirnčani so zaigrali dobro tudi v drugi 
kakovostni članski skupini, saj je Kristi
jan Hajnšek zmagal med posamezniki, 
pri dekletih je bila Lea Holc druga, v fi
nale pa se je uspelo uvrstiti tudi ženske
mu paru Lea Holc, Aleša Draginc.

Mile ČUK

SKAKALCI SE
Mladi člani Smučarskega društva Zabrd- 
je so se tudi v mesecih brez snega pridno 
in vestno pripravljali na zimsko sezono, 
ko bodo občanom pokazali svoje znanje v 
smučarskih skokih na skakalnicah v 
Zabrdju in tudi drugje. V teh mesecih so 
dosegli izredne rezultate doma in v tujini. 
Najbolj pripravljen je seveda DamjanVtič, 
ki se je vpisal v srednjo šolo v Kranju prav 
zato, da ima kot mladinski reprezentant

rezultatih vse bolj približujejo ostali 
skakalci, ki pridno trenirajo vse leto.
Vse otroke z Mirne in okolice, ki imajo 

boljše pogoje za treninge v smučarskih veselje do smučarskih skokov, vabimo na 
skokih. vadbo v telovadnico OŠ Mirna vsak torek
Sestra Maja je z žensko reprezentanco in četrtek od 16. do 18. ure. Ko bo zapadel 
Slovenije nastopila v Nemčiji, kjer je med sneg, bodo treningi na skakalnicah v 
50 tekmovalkami iz vse Evrope v kategor- Zabrdju. Vadbo vodi sposoben strokovn- 
iji deklic do 14 let dosegla enkrat 1., jak, zato je strah odveč. Preizkusite svoje 
dvakrat pa 2. mesto. Mlajša Eva Logar je sposobnosti! Ta šport je lep. 
bila na državnem prvenstvu deklic do 10
let odlična druga. To so seveda J°^e NOVAK
najvidnejši uspehi, vendar se tem trem po
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KAJ DELAMO 
TABORNIKI?
Z novim šolskim letom smo tudi mirnski 
taborniki pričeli sestankovati. Že tradi
cionalno se dobivamo vsak petek ob 16. 
uro pred osnovno šolo.
Naše delovno leto seje začelo aktivno, saj 
smo se že udeležili prve akcije in sicer 7. 
oktobra smo v Ljubljani na lokostrelskem 
tekmovanju - Zlata puščica zopet osvojili 
prvo mesto.
Sedaj pa vodstvo RMR spremlja dogajan
je v zvezi z mednarodnim taborjenjem leta 
2001, ki bo v Avstriji, imenovano Techua- 
na 2001. Prijave moramo oddati že do kon
ca decembra, tako da priprave že poteka
jo. V zvezi s tem bomo za starše v začetku 
novembra organizirali informativni ses
tanek, kjer jim bomo Techuano 2001 po
drobno predstavili.
Drugače pa poteka delo s posameznimi 
vodji po programu. Omenimo lahko še to,

da smo na posvetu starešin in načelnikov 
za Dolenjsko in Posavsko območje spre
jeli organizacijo Veselega srečanja za 
medvedke in čebelice, ki bo 9. decembra 
2000 na Mirni. Ta akcija bo nekako 
združila kar novoletno čajanko. Organiz
irali bomo posebne delavnice, ki jih bo 
možno seveda tudi obiskati, se jih morda 
celo udeležiti.
Spomladi imamo v programu tudi 
udeležbo na državnih mnogobojih za MČ, 
GG in PP ter orientacijskem tekmovanju 
s kanuji po Cerkniškem jezeru in nočnem 
orientacijskem tekmovanju.
Vmes pa bomo z našimi najmlajšimi in 
malo starejšimi taborniki osvajali znanja, 
spretnosti in predvsem pravila vedenja v 
različnih situacijah in različnih medse
bojnih komunikacijah. To nam je nekakš
en moto, saj vodniki opažamo, da so otro
ci vse manj sposobni medsebojnega 
spoštovanja.

Z NARAVO K BOUŠEMU ČLOVEKU!
Andrej TRATAR

SPORT

BALINANJE JE VSE 
B0U MNOŽIČNO
Tako v svetu kot tudi na Mirni se trend 
športnega balinanja nenehno dviguje. Or
ganizirana so državna, evropska in 
svetovna prvenstva, ne bo pa dolgo, ko 
bodo zahtevne športne discipline v bali
nanju predstavljene tudi na olimpijadah. 
Mirna je iz gostilniškega balinanja pred 
petnajstimi leti prešla na zahtevno šport
no balinanje, vzporedno pa smo (na

Balinarji DU Mirna

Balinarji BK Mirna in BK Dana so na regijskem 
turnirju troj, ki ga je organiziral BK Dana, letos 
osvojili vsa prva mesta. Na fotografiji s pokali za 
prvo, drugo in tretje mesto_ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _ _

srečo) pridobili tudi sodobno pokrito in 
asfaltirano balinišče. V kraju delujeta dva 
kluba. To sta Balinarski klub DANA in 
Balinarski klub MIRNA, zelo dejavna pa 
je tudi balinarska sekcija pri Društvu up
okojencev Mirna. Kar blizu 50 krajanov 
goji športno in rekreativno balinanje, ob 
balinišču pa se v sezoni tekmovanj zbere 
tudi nekaj deset navijačev.
Spodbudno za mirnski šport!
Letošnje leto je še posebej uspešno za BK 
Mirna, ki v neponovljivi tekmovalni sezo
ni ni izgubila nobene tekme, kar se je 
ponovilo tudi v kvalifikacijah, ko so se 
pomerili z rutiniranimi Velenjčani in 
Mariborčani. Odločilno tekmo so odigra
li na nevtralnem igri,šču v Ljubljani, kjer je

po štirih urah ogorčenih bojev zmagoval
ca določila zadnja vržena krogla.
Po določilih Balinarske zveze Slovenije 
mora imeti klub, ki igra v drugi ligi, šti- 
ristezno igrišče (sedaj imajo dvostezne- 
ga). Tako čaka Balinarski klub Mirna ve
lik investicijski zalogaj. K sreči se je za re
alizacijo tega projekta zavzel gostinec in 
balinar Stane Bukovec, tako bosta soin
vestitorja lažje prebrodila organizacijske 
in finančne težave. Seveda balinarji 
pričakujejo tudi pomoč Športne zveze 
Trebnje, Krajevne skupnosti Mirna in 
sponzorjev.
Štiristezno pokrito balinišče, edino na 
Dolenjskem, bo velikega pomena za 
mirnsko in občinsko športno srenjo, 
izboljšani bodo pogoji za treninge ter šolo 
balinanja za dečke, ki jo bo kljub pripravil 
v šolskih počitnicah leta 2001. Krajani, 
tudi vi se lahko včlanite v enega od klubov, 
veseli vas bodo.

D. Z.

JUBILEJNI LOV
Zveza lovskih družin Novo mesto je zadn
jo soboto v novembru organizirala še pet
deseto vzorno brakado »FRATA«. Letos 
je organizacijo lova prevzela Lovska 
družina Trebelno in ga tudi odlično izpel
jala. Lov »FRATA« je vsako leto organiz
iran v počastitev padlih lovcev v NOB, na 
FRATI nad Stražo pri Novem mestu jim je 
postavljen spomenik, kjer je vsako leto na 
predvečer lova tudi spominska 
svečanost. V neprijaznem deževnem jut
ru se je v srcu trebelanskih revirjev zbralo 
več kot 170 lovcev iz 21 lovskih družin, ki 
so povezane v Zvezo lovskih družin Novo 
mesto. Prišli pa so tudi prijatelji iz zame-

Podelitev priznanj za dolgoletno delo v lovstvu 
na jubilejni 50. Prati v Radulji LD Trebelno, 25. 
nov. 2000. Red za zasluge II. stopnje je prejel 
tudi Franci Rozman, član LD Mirna.
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jstva, to je iz Furlanije - Julijske krajine in 
Koroške. Predsednik upravnega odbora 
zveze ing. Janez Bulc je v nagovoru orisal 
pomen združevanja lovcev in njihove na
loge v tem, za lovstvo, nehvaležnem času. 
Zgodovina povojnega lovstva v Sloveniji je 
bogata. Kljub nasprotovanju nekaterih 
društev in posameznikov pa pozitivno de
lovanje lovstva v naši državi pohvalijo 
strokovnjaki zapadnih držav, saj so prav 
lovci storili ogromno za ohranitev divjadi 
na našem ozemlju.

tekst: V družbi mirnskih solovcev je Lado 
Kocijan praznoval 75. rojstni dan. Iskreno 
čestitamo tudi mi!

»FRATA« je tudi priložnost za podelitev 
priznanj za dolgoletno uspešno delo v 
lovstvu. Red za lovske zasluge II. stopnje 
sta prejela tudi dva mirnska lovca: Anton 
Ostanek (žal, posmrtno) in Franc 
Rozman.
Ob pozdravu lovini je spregovoril tudi 
predsednik zamejskih Slovencev - lovcev 
in poudaril, daje nujno še tesnejše pove
zovanje Slovencev to in onstran meje, saj 
bodo le tako lahko obstali.
Prijetno druženje so zaključili pozno 
popoldne.

D. Z.

GOSTIŠČE »PRI FRANCKI« 
Jože STARE 

Glavna cesta 11 
8233 Mirna

Odprto:
vsak dan od 6.30 do 23. ure

četrtek zaprto______
Sprejemamo rezervacije 

za silvestrovanje.

LEPE BOŽIČNE PRAZNIKE IN 
SREČNO NOVO LETO 

ŽELI GOSTIŠČE »PRI FRANCKI«

URNIK - TELOVADNICA 
MIRNA 2000/2001

URA PONEDELJEK TOREK SREDA ČETRTEK PETEK

7.00-7.45 GIMNASTIKA
5., 6. razred
M. Bračko

ROKOMET
4., 5., 6. razred dekleta

V. Kolenc

ROKOMET
4., 5., 6. razred - dekleta 

V. Kolenc

ROKOMET
4., 5., 6. razred - dekleta 

V. Kolenc

ROKOMET
7., 8. razred - dekleta

V. KOlenc

12.30-13.15 GIMNASTIKA
1.-4. razred

M. Bračko

AEROBIKA
1., 2. razred-PLES

M. Bračko

13.15-14.00 BASEBALL
5. - 8. razred

M. Bračko

ROKOMET
7. - 8. razred 

(13.20 do 14.10)
V. Kolenc

AEROBIKA
5. - 8. razred

M. Bračko

AEROBIKA/PLES
3., 4. razred
M. Bračko

14.00-15.00 KOŠARKA
7., 8. razred

R. Mervar

KOŠARKA
4., 5., 6. razred

R. Mervar

KOŠARKA
7., 8. razred

R. Mervar

15.00-16.00 ROKOMET
4., 5., 6. razred - fantje

S. Barle

ROKOMET
4., 5., 6. razred - fantje

S. Barle

BADMINTON
osnovnošolci
Katja Kolenc

ROKOMET
4., 5., 6. razred - fantje

S. Barle

15.00-16.30 BADMINTON
osnovnošolci
Katja Kolenc

16.00-17.00 SMUČARSKI SKOKI 
SKZabrdje (do 17.30)

NOGOMET
S. Šlajkovec

SMUČARSKI SKOKI 
SKZABRDJE (do 17.30)

BADMINTON
Katja Kolenc

17.00-18.00 NOGOMET
S. Šlajkovec

TELOVADBA ZA 
STARŠE IN OTROKE

M. Bračko

17.00-18.30 KOŠARKA MLADI
K. Sever

18.00-19.00 BADMINTON
Katja Kolenc

18.00-20.00 BADMINTON
odrasli

V. Kolenc

BADMINTON
odrasli

V. Kolenc

18.30-20.00 KOŠARKA
odrasli

R. Mervar/S. Šlajkovec

19.00-20.00 AEROBIKA 
manj intenzivno

M. Bračko

19.30-21.00 NOGOMET
Marjan Pichler

20.00-21.00 AEROBIKA
srednje - zelo intenzivno 

M. Bračko

AEROBIKA
srednje - zelo intenzivna 

M. Bračko

20.00-21.30 KOŠARKA
odrasli

R. Mervar/S. Šlajkovec

NOGOMET
odrasli

S. Šlajkovec

Razgibavanje je koristno...
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TAM GORI, KJER VINOGRAD 'MAM

DOČAKALI SMO LETNIK 2000
Letošnja trgatev se nam bo vtisnila v 
spomin po trgatvi v kratkih hlačah in ma
jicah, kar so do sedaj doživljali le Primor
ci. K zgodnji trgatvi je največ prispevala 
suša, ki je največ škode naredila v mladih 
vinogradih.
Kakor je bila že sama trgatev nekaj poseb
nega, saj so bile sladkorne stopnje izjem
no visoke, bo tudi kletarjenje letnika 2000 
postavilo precej težav. Letos je v vinu zelo 
ugoden delež vinske kisline, ki zelo ugod
no vpliva na senzoriko vina.
Visoke pH vrednosti bodo oteževale 
samobistrenje vin, zato bo potrebno nekaj

več časa in pretokov, da se bodo vina 
očistila. Če ste bili do sedaj navajeni 
pretočiti vino do božiča dvakrat, ga boste 
letos morali trikrat. Se posebno, če imate 
vino v nerjavečih posodah, vino potrebuje 
zračno vzpodbudo, s pomočjo katere se 
lažje samozbistri.
Velika dilema je letos tudi uporaba žvepla. 
Dejansko je aktivna le manjša količina 
izmerjene vrednosti. Dobro sije zapomni
ti, daje količina aktivnega prostega žvep
la odvisna od pH vina (kislinskega stanja) 
ali po domače, kjer so kisline nižje, je pri 
isti količini prostega S02 manjši delež ak

tivnega.
Kakorkoli že pri prvem pretoku je potreb
no poskrbeti za primerno zaščito vina. 
Letos je to potrebno z 1 do 1,5 traka na 100 
litrov, pač odvisno od sorte vina. Pri 
naslednjih pretokih je potrebno žveplo 
dodajati na osnovi meritev prostega S02. 
Kljub vsemu bo letošnja vinska bera zelo 
pisana. Visoki alkoholi, nizke in fine 
kisline, bogatejše barve in arome.
Če je vino dobro in bomo v družbi prijatel
jev ali ob dobrem obedu, si ne bomo delali 
velikih skrbi.
Letnik 2000 se ne bo več ponovil. Zato 
nazdravimo tretjemu tisočletju s 
kozarcem najboljšega in veliko sreče in 
uspeha ter dobre letine v 2001.
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POLEPŠAJMO ZIMO S CVETJEM
Pozna jesen in zima sta predvsem zaradi vremena pogosto neprijazni in turobni. Z nekaterimi cvetočimi rastlinami pa se 
lahko takim občutkom uspešno upiramo. Priljubljene rastline, ki cvetijo pozimi, so ciklame, božične zvezde, trobentice, 
božični kaktusi,...

Da bo uspeh pri vzgoji omenjenih rastlin večji, preberite opise rastlin in navodila za vzgojo:

Ciklama - lat. Cyklamen persicum 
je priljubljena rastlina, ki pravilno vzgojo nagradi z obiljem 
cvetov, cvetenje traja nekaj mesecev, rastlina obstane do 
naslednjega leta in ponovno cveti. Naprodaj je v tako razno
likih barvah, da prav vsakdo najde cvet zase!
Rastline ne prenašajo visokih sobnih temperatur, najbolj 
primeren je prostor s temperaturo okoli 16?C (npr. spalni
ca), idealno mesto je okenska polica brez močnega nep
osrednega sonca (vzhodna ali zahodna). Zelo pomembno 
je, da rastline dognojujemo, ker drugače prenehajo cveteti. 
Ne zalivamo jih v gomolj, saj zgnijejo in propadejo, odvečno 
vodo, katere ciklama ne popije v pol ure, pa odlijemo (velja 
predvsem za okrasne lončke brez lukenj na dnu). Ovenele 
cvetove in rumene liste sproti odstranjujemo. Po končanem 
cvetenju in rasti prenehamo zalivati, lonček postavimo v 
hladen prostor do sredine poletja, ko gomolj presadimo v 
novo prst -1/3 gomolja mora gledati iz zemlje!

Božična zvezda - Poinsettia (lat. Euphorbia pulcherrima) 
je rastlina, ki jo gojimo predvsem zaradi rdečih (tudi roza, belih, ru
menih,. ..) ovršnih listov - braktej. Sam cvet božične zvezde je nezanimiv v 
okrasnem pogledu, saj je skoraj neopazen.
Ker je ta rastlina izredno priljubljena, hkrati pa zelo občutljiva, vas opozarja
mo na njene zahteve:
• postavimo jo v prostor z minimalno temperaturo 15?C - nizke tempera
ture in izpostavljenost prepihu povzročijo odpadanje listov
• imeti mora dovolj svetlobe, vendar ne direktnega sonca, saj se na listih 
lahko pojavijo ožganine
• če rastlino premalo zalivamo, listi rumenijo in odpadajo, zato jih pogosto 
pršimo, premočno ali preslabo zalivanje pa povzročita tudi odpadanje ze
lenih listov - v podstavku se voda ne sme zadrževati
• rastline lahko napadejo škodljivci (pršice in volnate uši) ter bolezni (ple
sen, koreninska gniloba) - uporabimo ustrezno škropivo.

Proti kocu zime rastlini odpadejo listi - rastlino obrežemo, pognojimo in 
maja tudi presadimo. Hranimo jo lahko zunaj v polsenci, kjer jo redno zaliva
mo in gnojimo, konec septembra pa ji pričnemo z zatemnjevanjem 
podaljševati noč na približno 14 ur, dokler se v začetku decembra ovršni listi 
ne obarvajo.

V začetku novega leta pa že zacvetijo trobentice (vzgajamo predvsem 
Primule acaulis).
To so rastline številnih barv in velikosti cvetov, ki jih sredi zime postavimo na 
okenske police, ob koncu zime pa na zunanje strani oken, v cvetlična korita, 
na gredice in celo grobove. Imajo podobne zahteve kot ciklame (hladen in 
svetel prostor, kompost mora biti vedno vlažen), če želimo, da cvetijo dolgo 
časa. Ko pričnejo propadati, jih presadimo na vrt, kjer nadaljujejo z rastjo, 
cvetijo tudi večkrat v letu in obstanejo tudi več let!

Naj vas razveseli pogled na zimsko cvetje!
Stane CVELBAR, ml.

NA PREHODU V NOVO LETO SE ZAHVA1JUJEMO 
ZAVAŠEZAUPANJE IN SODELOVANJE.

Iv. Gorica. Liubljanslia ul.16, TEL: 01-787-77-77 
MAuxflVlLJ hubljana. Dolenjska c.33. TEL.: 01-027-07-27

Trebme. Goliev (rti 16. TEL.: 07-346-12-22

ŽELIMO VAM BLAGOSLOVLJENE BOŽIČNE PRAZNI
KE IN
SREČNO NOVO LETO 2001 TER MNOGO LEPIH 
POSNETKOV IN ČISTI POGLED TUDI VNAPREJ.
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